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ПРОТОКОЛ    № 41 
 

 

 

 

Днес 18.12.2014 г. / четвъртък /  в  залата на втория етаж на Община  Попово се 

проведе  ЧЕТИРИДЕСЕТ и ПЪРВОТО заседание на Общински съвет  – Попово. 

Заседанието започна в 16.00 часа.   

Георги Георгиев  –  председател на ОбС Попово 

На заседанието присъстват 27 общински съветника, имаме кворум и можем да 

вземаме решения.  

Откривам  ЧЕТИРИДЕСЕТ и ПЪРВОТО  заседание на ОбС Попово. 

 

На заседанието присъстват зам. областния управител Стефан Иванов, зам. кмета инж. 

Милена Божанова, зам. кмета Емел Расимова, зам. кмета Трифон Трифонов, служители от 

общинската администрация. 

 

В Общински съвет се получи Заявление от Стефан Иванов – общински съветник от 

групата на ПП ГЕРБ за прекратяване предсрочно пълномощията му, поради назначаването 

му за заместник областен управител на област Търговище. 

 

Давам думата на председателя на Общинската избирателна комисия Данчо Николаев. 

Данчо Николаев – председател на ОИК 

 На 10 декември се проведе заседание на ОИК, на което бе разгледано заявлението от  

Стефан Неделчев Иванов – общински съветник от групата на ПП „ГЕРБ” с искане за 

предсрочно прекратяване пълномощията му на общински съветник на основание чл. 30 ал. 4 

т. 4 от ЗМСМА, поради несъвместимост със заеманата от него длъжност – заместник 

областен управител на Област Търговище. На заседанието беше взето Решение № 422 с 

което се прекратяват предсрочно пълномощията на г-н Стефан Неделчев Иванов като 

общински съветник от листата на ПП „ГЕРБ” в Общински съвет Попово,  и обявява за 

избран за общински съветник в ОбС Попово следващия в листата кандидат на ПП „ГЕРБ”, а 

именно Иван Стойков Райков. 

 На Иван Стойков Райков се издаде удостоверение за избран  за общински съветник. 

Заповядайте г-н Райков вашето удостоверение. 

Георги Георгиев  –  председател на ОбС Попово 

 Моля всички колеги да станат, а г-н Иван Стойков Райков да повтаря след  мен : 

 

“Заклевам се в името на Република България 



  

 

да спазвам Конституцията и законите на страната  

и във всичките си действия  

да се ръководя от интересите на гражданите от Община ПОПОВО и да работя за тяхното 

благоденствие” 

 

Честито на г-н Райков. Моля, г-н Райков да подпише клетвения лист и да заеме мястото си  

като общински съветник. 

Колеги, всички имате предварително раздаден проект за дневен ред, който е от  14  

точки. Поради липса на необходимост и поради нераздадени материали първа точка от 

Дневния ред, която беше Актуализация на бюджета и Инвестиционната програма на 

Община Попово за 2014 г. отпада. За това зачитам дневния ред с тази промяна.  

 

Предлагам на вашето внимание проекта за Дневен ред: 

 

1. Одобряване на план – сметките за средства необходими за сметосъбиране съответно: 

за гр.  Попово, кварталите Невски и Сеячи и за 34 села в Община Попово за 2015 

година, съгласно Закона за местни данъци и такси. 

 

2. Наредба за изменение и допълнение на Наредбата на ОбС Попово за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги. 

 

3. Откриване на процедура за предоставяне на безвъзмездно право на управление на 

община Попово върху недвижима културна ценност – публична държавна собственост 

„Тракийска куполна гробница” с. Гагово, община Попово. 

 

4. Разкриване на 5 нови работни места и одобряване на план - сметката на Общинско 

предприятие „Социално предприятие за озеленяване и благоустройство” за 2015 

година. 

 

5. Допълване на програмата за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост /земеделска земя/ и одобряване на оценки за продажбата им чрез публичен 

търг. 

 

6. Отдаване под аренда на общинска земеделска земя. 

 

7. Прекратяване на договор за концесия върху обект „Летен театър”. 

 

8. Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за управление на горските 

територии, собственост на Община Попово. 

 

9. Приемане на решение от Общински съвет Попово за  промяна на формата на 

управление на горските територии, собственост на Община Попово. 

 

10. Приемане на планови документи във връзка с изпълнение на задълженията по 

Закона за енергийната ефективност /ЗЕЕ/ и Закона за  енергията от възобновяеми 

източници /ЗЕВИ/.  

 

11. Кандидатстване на Община Попово с проектно предложение за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по Финансов механизъм на европейското 

икономическо пространство 2009-2014г. Програма BG04 „Енергийна ефективност и 

възобновяема енергия”, грантова схема BG04-02.03- „Мерки за повишаване на 

енергийната ефективност и използване на възобновяема енергия в общински и 

държавни сгради и локални отоплителни системи”  



  

 

 

12. Създаването на местен фонд за финансово подпомагане на семейства, двойки и 

лица с репродуктивни проблеми на територията на Община Попово. 

 

13. Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

Който е съгласен с така прочетения дневен ред, моля да гласува 

 

Гласуваме ЗА: 
   

ЗА   -  27 

  ПРОТИВ  -    0 

  ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -    0 

 

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА ! 

 

Преминаваме към работа по първа точка  от дневния ред   

1. Одобряване на план – сметките за средства необходими за сметосъбиране съответно: 

за гр.  Попово, кварталите Невски и Сеячи и за 34 села в Община Попово за 2015 

година, съгласно Закона за местни данъци и такси. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на Община Попово 

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общински финанси и бюджет, 

местни данъци и такси” 

Магдалена Радева – общински съветник 

 Нашата комисия проведе своето заседание на 16 декември в състав от трима човека  

Присъстваха и голям брой представители на общинска администрация. По тази първа точка 

от дневния ред комисията с три гласа ЗА подкрепя проекта за решение. 

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Устройство и развитие на 

общината, градоустройство, архитектура и нормативна уредба” 

Адв. Росица Денева – общински съветник 

 Нашата комисия заседава в пълен състав. С пет гласа ЗА одобряваме проекта за 

решение за план-сметките за средства необходими за сметосъбиране на битови отпадъци. 

Съгласно разпоредбите на чл. 66 от ЗМДТ таксата се определя в годишен размер за всяко 

населено място, каквото е направено с проекта за решение от ОбС с одобрена план-сметка 

за всяко населено място включваща необходимите разходи съгласно точка 1, 3 , 4 на ал. 1, 2, 

3, 4, 5 алинеи от същата разпоредба.  

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Колеги позволете ми да ви зачета проекта за решение: 

 

На основание чл. 21 ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с чл. 66 от Закона за местни 

данъци и такси, Общинският съвет 

РЕШИ 
 

 1. Одобрява план – сметките за необходимите средства за събиране, извозване, 

депониране на битови отпадъци за гр. Попово, кварталите Невски и Сеячи и селата на 

територията на Община Попово за 2015 година, съгласно Приложение 1.  

 

Колеги, имате думата за въпроси, мнения и предложения по докладната записка. Няма 

желаещи. Преминаваме към гласуване по тази точка.  

 



  

 

Който е съгласен така предложения проект за решение да стане решение, моля да 

гласува.  

 

Гласуваме ПОИМЕННО: 

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

3. Валентин Стоянов Русчев    ОТСЪСТВА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ПРОТИВ 

 7. Ганка Радева Колева      ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ЗА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

 15. Костадин Иванов Димитров    ЗА 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ЗА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ЗА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ЗА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ  

 

ЗА    -   18 

   ПРОТИВ   -     1 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -     8  

 

Решението се приема ! 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 535    
 

На основание чл. 21 ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с чл. 66 от Закона за местни 

данъци и такси, Общинският съвет 

РЕШИ 
 

 1. Одобрява план – сметките за необходимите средства за събиране, извозване, 

депониране на битови отпадъци за гр. Попово, кварталите Невски и Сеячи и селата на 

територията на Община Попово за 2015 година, съгласно Приложение 1.  

 



  

 

Преминаваме към Втора точка от Дневния ред. 

2. Наредба за изменение и допълнение на Наредбата на ОбС Попово за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги. 

 

 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на Община Попово 

Георги Георгиев -  председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общински финанси и бюджет, 

местни данъци и такси” 

Магдалена Радева – общински съветник 

 Нашата комисия е с три гласа ЗА в подкрепа на докладната записка.  

Георги Георгиев –  председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Устройство и развитие на 

общината, градоустройство, архитектура и нормативна уредба” 

Адв. Росица Денева – общински съветник 

 Нашата комисия с пет гласа ЗА подкрепя проекта за решение. Съгласно разпоредбата 

на чл. 8 от ЗМДТ ОбС определя размера на таксите при спазване на съответни принципи, 

които са спазени в проекта за решение. ОбС може да освобождава отделни категории лица 

изцяло или частично от заплащане на отделни видове такси определени с наредба по чл. 9 

каквато ние имаме. И ОбС приема Наредба за определянето и администрирането на местни 

такси и цени на услуги. Не се събира такса битови отпадъци за услуги предоставени на 

молитвени домове, храмове и манастири, в които се извършва богослужебна дейност на 

законно регистрирани вероизповедания в страната, което също е отразено в проекта за 

решение.  

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

Колеги, зачитам проекта за решение по втора точка: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 във връзка с чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 6, 

чл. 9 и чл.71а от Закона за местните данъци и такси, чл. 75 - 79 от АПК и чл. 8, чл. 11, 

ал. 3, чл. 15, ал. 1, чл. 26 и чл. 28 от  ЗНА, Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

Приема Наредба за изменение и допълнение на Наредбата на Общински съвет гр. 

Попово за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги, както 

следва:  

§ 1. В чл. 9, ал. 1 се прави следното изменение:  

 Текстът „Общинският съвет може да освобождава отделни категории граждани 

изцяло или частично от заплащане на отделни такси.‘‘ 

   Да се чете: 

 „Общинският съвет може да освобождава отделни категории лица изцяло или 

частично от заплащане на отделни такси.‘‘ 

 

§ 2. В чл. 9, ал. 3 се прави следното допълнение: 

 Текстът „Конкретният размер на облекченията се определя ежегодно с приемането на 

бюджета на общината‘‘ 

 Да се чете: 

 „Конкретният  размер на облекченията се определя ежегодно с приемането на 

бюджета на общината или с настоящата наредба‘‘. 

 

§ 3. В Глава втора, Раздел I - „Местни такси“, се прави следното допълнение:  

 Създава се нов чл. 19 а :  



  

 

Чл. 19а  (1) Освобождават се частично – 75 % от заплащане на такса за битови 

отпадъци читалищата – за имоти или обособени обекти в тях, използвани за читалищна 

дейност на територията на Община Попово. 

 (2) Не се събира такса за битови отпадъци за услугите, предоставени на молитвени 

домове, храмове и манастири, в които се извършва богослужебна дейност от законно 

регистрираните вероизповедания в страната. 

 

Заключителна разпоредба 

§ 3. Измененията и допълненията на Наредбата влизат в сила 7 дни след публикуването им 

в официалния сайт на Община Попово - http://www.popovo.bg/. 

 

Колеги, имате думата за обсъждане на докладната записка. Има ли въпроси по 

докладната?  

Тодор Тодоров – общински съветник 

 Уважаеми колеги, аз бих искал да попитам, кое наложи частичното освобождаване на 

читалищата само 75 %, а не изцяло. Знаем, че много от сградите претърпяха много сериозни 

ремонти. Оскъпяването е много голямо. Аз не виждам какво толкова изхвърлят като 

отпадъци читалищата и защо трябваше тези 25 % да ги задържим. Просто искам едно 

обяснение. До колкото знам миналата година ги освободихме изцяло.  

Инж. Милена Божанова – зам. кмет на Община Попово 

 Предложението, което е направено с Наредбата, която беше публикувана на сайта с 

достатъчно време съгласно изискванията на ЗНА за мнения, становища и препоръки. Такива 

не бяха постъпили и затова я предлагаме в този вид на ОбС за решение. Предложението за 

75 % , а не изцяло освобождаване се налага – първо тръгваме да ги освобождаваме тъй като 

на голяма част от читалищата бяха направени ремонти, което увеличава данъчната оценка и 

респективно таксата за битови отпадъци. Имайки пред вид, че в повечето населени места 

читалищата са единственото място, където населението би могло да се събира и да се 

извършва културна и просветна дейност. Затова предлагаме да се освободят, но не изцяло, 

защото все пак там се генерира някакъв отпадък. А идеята, ако беше по друг начин щеше да 

бъде данък, а то е такса и понеже предоставянето на услуга се заплаща чрез такса, затова не 

ги освобождаваме на 100 %. А тези 25 % , които се задължават за заплащат няма да утежнят 

положението и бюджетите им.  

Георги Георгиев  –  председател на ОбС Попово 

Има ли други въпроси? Не виждам. Преминаваме към гласуване на докладната. 

Който е съгласен така предложения проект за решение да стане решение, моля  

да гласува.  

 

Гласуваме ПОИМЕННО: 

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ЗА 

3. Валентин Стоянов Русчев    ОТСЪСТВА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ЗА 

 7. Ганка Радева Колева      ЗА 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ЗА 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ЗА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ЗА 



  

 

 15. Костадин Иванов Димитров    ЗА 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ЗА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ЗА 

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ЗА 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ЗА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ЗА 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ЗА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ЗА 

 

   ЗА    -   27 

   ПРОТИВ   -     0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -     0 

  

Решението се приема ! 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 536  
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 във връзка с чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 6, 

чл. 9 и чл.71а от Закона за местните данъци и такси, чл. 75 - 79 от АПК и чл. 8, чл. 11, 

ал. 3, чл. 15, ал. 1, чл. 26 и чл. 28 от  ЗНА, Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

Приема Наредба за изменение и допълнение на Наредбата на Общински съвет гр. 

Попово за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги, както 

следва:  

§ 1. В чл. 9, ал. 1 се прави следното изменение:  

 Текстът „Общинският съвет може да освобождава отделни категории граждани 

изцяло или частично от заплащане на отделни такси.‘‘ 

   Да се чете: 

 „Общинският съвет може да освобождава отделни категории лица изцяло или 

частично от заплащане на отделни такси.‘‘ 

 

§ 2. В чл. 9, ал. 3 се прави следното допълнение: 

 Текстът „Конкретният размер на облекченията се определя ежегодно с приемането на 

бюджета на общината‘‘ 

 Да се чете: 

 „Конкретният  размер на облекченията се определя ежегодно с приемането на 

бюджета на общината или с настоящата наредба‘‘. 

 

§ 3. В Глава втора, Раздел I - „Местни такси“, се прави следното допълнение:  

 Създава се нов чл. 19 а :  



  

 

Чл. 19а  (1) Освобождават се частично – 75 % от заплащане на такса за битови 

отпадъци читалищата – за имоти или обособени обекти в тях, използвани за читалищна 

дейност на територията на Община Попово. 

 (2) Не се събира такса за битови отпадъци за услугите, предоставени на молитвени 

домове, храмове и манастири, в които се извършва богослужебна дейност от законно 

регистрираните вероизповедания в страната. 

 

Заключителна разпоредба 

§ 3. Измененията и допълненията на Наредбата влизат в сила 7 дни след публикуването им 

в официалния сайт на Община Попово - http://www.popovo.bg/. 
 

Преминаваме към трета точка от Дневния ред. 

3. Откриване на процедура за предоставяне на безвъзмездно право на управление на 

община Попово върху недвижима културна ценност – публична държавна собственост 

„Тракийска куполна гробница” с. Гагово, община Попово. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на Община Попово 

 Давам думата за становище председателя на ПК „Общинско имущество, общински 

предприятия, транспорт, обществен ред и граждански права” 

Иван Неделчев  – общински съветник 

 Нашата комисия вчера в 16 часа се събра в пълен състав и с участието на служители 

от общинска администрация. След разглеждане на материалите с 5 гласа ЗА подкрепяме 

докладната записка  

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Образование, култура, 

вероизповедания, младежта и спорта” 

Илиян Станчев – общински съветник 

 На заседанието, което нашата комисия проведе вчера единодушно и с пет гласа ЗА 

подкрепяме предложението за решение. 

Георги Георгиев –  председател на ОбС Попово 

Колеги, зачитам ви проекта за решение и давам думата за обсъждане. 

 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 9, чл. 20, чл. 21, ал. 1, т.8, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и 5 от 

ЗМСМА, чл. 12 ал. 4, т. 1 от ЗКН, във връзка с чл. 15, ал. 2 от Закона за държавната 

собственост, чл. 6, ал. 2 от Правилника за прилагане на закона за държавната 

собственост и чл. 6 от НРПУРОИ, Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

1. Дава съгласие Община Попово да предприеме действия пред Министерски 

съвет за безвъзмездно управление за срок от 10 (десет) години на 

недвижима културна ценност - „Тракийска куполна гробница“, 

представляваща публична държавна собственост находяща се в местност 

„Смойлан пунар“, по плана на землището на с. Гагово, ЕКАТТЕ 14307, 

община Попово.  

 

2. Възлага на Кмета на Община Попово, след решение на Министерски съвет, 

да сключи договор с областния управител на Област Търговище. 

 

Колеги, имате думата за въпроси по докладната.  

 

Никола Тошков– общински съветник 



  

 

 Като човек, който е открил тази гробница за науката, бих желал да чуя гледната 

точка на общината за този археологически обект. С две думи – има ли готовност общината 

да отчужди земята и да компенсира собствениците на земя или по друг начин казано, 

възнамерява ли общината да придобие този обект за постоянно ползване? До колкото знам 

първоначално е за 10 години, а после областния управител може да я прехвърли към 

общинска.   

Владимир Пламенов Иванов – общинска администрация  

 Съгласно чл. 2 и чл. 146 от Закона за културното наследство археологическите 

обекти, които са културни ценности са изключително публична държавна собственост и 

съгласно това държавата е собственост на обекта и тя трябва да проведе всички процедури 

вече по нейна преценка отчуждаване или заменяне както трябва да се извършат. А по 

отношение на срока – това е максимално определения срок в процедурата , която ние с това 

решение трябва да задвижим, за да ни бъде предоставен обекта. След това може отново да 

се поиска за 10 години максимален срок. За постоянно – не.  

Георги Георгиев – председател на ОбС  

  Други въпроси има ли ? Преминаваме към гласуване 

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО: 

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ЗА 

3. Валентин Стоянов Русчев    ОТСЪСТВА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ЗА 

 7. Ганка Радева Колева      ЗА 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ЗА 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ЗА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ЗА 

 15. Костадин Иванов Димитров    ЗА 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ЗА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ЗА 

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ЗА 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ЗА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ЗА 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ЗА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ЗА 

   

ЗА    -  27 

   ПРОТИВ   -    0 



  

 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    0 

 

 Решението се приема. 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 537  
 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 9, чл. 20, чл. 21, ал. 1, т.8, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и 5 от 

ЗМСМА, чл. 12 ал. 4, т. 1 от ЗКН, във връзка с чл. 15, ал. 2 от Закона за държавната 

собственост, чл. 6, ал. 2 от Правилника за прилагане на закона за държавната 

собственост и чл. 6 от НРПУРОИ, Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

1. Дава съгласие Община Попово да предприеме действия пред Министерски 

съвет за безвъзмездно управление за срок от 10 (десет) години на 

недвижима културна ценност - „Тракийска куполна гробница“, 

представляваща публична държавна собственост находяща се в местност 

„Смойлан пунар“, по плана на землището на с. Гагово, ЕКАТТЕ 14307, 

община Попово.  

 

2. Възлага на Кмета на Община Попово, след решение на Министерски съвет, 

да сключи договор с областния управител на Област Търговище. 

 

Преминаваме към разглеждането на четвърта точка от Дневния ред. 

4. Разкриване на 5 нови работни места и одобряване на план - сметката на Общинско 

предприятие „Социално предприятие за озеленяване и благоустройство” за 2015 

година. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на община Попово 

 Давам думата за становище председателя на ПК „Общинско имущество, общински 

предприятия, транспорт, обществен ред и граждански права” 

Иван Неделчев  – общински съветник 

 С пет гласа ЗА комисията подкрепя докладната записка 

Георги Георгиев –  председател на ОбС Попово 

Давам думата за становище на председателя на ПК „Общински финанси и бюджет, 

местни данъци и такси” 

Магдалена Радева – общински съветник 

 С три гласа ЗА подкрепяме докладната записка. 

Георги Георгиев –  председател на ОбС Попово 

 Зачитам ви проекта за решение. 

На основание  чл.21, ал. 1, т. 23 и ал. 2, във връзка с чл.17, ал. 1, т. 1 от ЗМСМА, чл. 

5, ал. 1 и чл. 15 от Правилник за организацията и дейността на Общинско предприятие 

“Социално предприятие за озеленяване и благоустройство” и чл. 122, ал.2 и ал. 3 от Закон за 

публичните финанси,   Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

1.Одобрява, считано от 01.01.2015г., разкриване на 5 / пет / нови работни места 

(Работник поддръжка) в Общинско предприятие “Социално предприятие за озеленяване и 

благоустройство”, съгласно Приложение №1; 



  

 

2.Одобрява, считано от 01.01.2015г., промяна в Правилник за организацията и 

дейността на Общинско предприятие “Социално предприятие за озеленяване и 

благоустройство”, както следва: 

2.1.Приложение към чл. 5 от Правилник за организацията и дейността на Общинско 

предприятие “Социално предприятие за озеленяване и благоустройство” се изменя съгласно  

Приложение № 2; 

2.2. Чл. 6 се изменя както следва: 

“Числен състав на Социалното предприятие: 

-Директор – численост - 1 бр. 

-Старши специалист - численост – 3 бр. 

-Работник озеленяване – численост – 5 бр. (от тях, представители от целева група 

наети в социалното предприятие.) 

-Работник поддръжка – численост – 11 бр.”  

 3. Одобрява, план – сметката за приходите и разходите на Общинско предприятие 

“Социално предприятие за озеленяване и благоустройство” за 2015г., съгласно Приложение 

№ 3. 

 

 

Колеги, имате думата за въпроси, мнения и предложения по тази докладна записка.  

Тодор Тодоров – общински съветник 

 Навремето, когато закривахме БКС, аз казах че ще направим ново. Твърдо вървим 

нататък и вече сме почти готови. Значи закрихме БКС като предприятие, сега създаваме 

ново БКС. Няма нищо лошо в това, защото това е необходимо. Точно тогава бях против 

закриването на БКС, защото просто няма как да няма такова предприятие. Защото ако няма 

такова предприятие нещата стават много зле за населеното място. Нямам нищо против да се 

увеличават бройките, те сигурно са необходими. Мотивите са правилни, които са посочени 

тук. Аз мисля, че това не е най-правилното нещо Общината да е най-големия работодател на 

територията на Община Попово. Но въпреки всичко, аз мисля, че това предприятие се 

справя добре в сегашния му състав. Виждаме, че нещата добре се подреждат в населените 

места в Общината. Надявам се, че с назначаването на още хора, ще се подобрят още повече 

поддръжката съответно на населените места.  

Просто скоро бях в Светлен и понеже там когато има по-обилни валежи се стича 

много вода по една от улиците и там има една канавка, която някои хора са си я 

поддържали, други не, но там се заливат къщи и искам да обърна внимание на такива места, 

след като се увеличава бройката в това предприятие, нека съответно да се вземат спешни 

мерки точно на такива места където може да се получи така, че да наводним къщите на 

хората. И се надявам, че хората които назначаваме ще се включат по най-бързия начин и ще 

се огледа положението по населени места и там където се налага ще се вземат спешни 

мерки в това отношение. Просто исках да обърна внимание, защото попитах хората те се 

обръщали към кметицата на Светлен да се почисти тази канавка, която отвежда водата, но 

така или иначе не са взети необходимите мерки, надявам се, че се обърне внимание на това 

от това предприятие. 

Георги Георгиев –  председател на ОбС Попово 

Аз съм сигурен, че ако е имало писмен сигнал, не може да е нямало реакция. И г-н 

Трифонов е тук, може и той да каже-  

Трифон Трифонов – зам. кмет на община Попово 

 Тази група от 5 човека се създава целево. Съгласно изискванията на Закона за водите 

Общината е длъжна да поддържа речните легла и дерета във водосборните райони в 

населените места на общината, които са в регулация. Извън регулация отговаря областния 

управител. Тъй като няма да се спирам надълго и нашироко в кое село къде какво се случва 

ще ви дам само един пример. Създадохме една междуведомствена комисия за 9 села. 

Сумата, която се получи за почистване на деретата само в тези 9 села е 719 хиляди лева. 

Сами разбирате, че Правителството няма да отпусне и един лев. Тъй като общината е 



  

 

длъжна и Прокуратурата наблюдава този въпрос се стигна до решение да се предложи на 

ОбС да се създаде това звено и допълнително да се увеличи както план-сметка, така и 

числения състав на това звено по озеленяване. Тези пет човека нямат нищо общо с 

градинките и т. н.  Ако искате да видите какво точно ще правят и правят тези хора, идете в 

Дриново. Само искам да ви кажа, че ако не беше направено това нещо в Дриново, Дриново 

септември месец щеше да бъде залято. Тук са поне двама души, които могат да ми 

потвърдят думите. В момента групата, която е сформирана от работници по поддръжка на 

имущества и сградния фонд на гражданска защита сме ги изпратили по съответния законов 

начин в Априлово, където в момента режат и почистват коритото на река Черни лом. За това 

става дума. Не става дума за канавки, че някой там си изсипал боклука, пък някой друг 

трябва да му го чисти и т. н. Става дума за реакция по почистване на речните корита и на 

водосборните дерета в регулация на населените места.  

Веселин Несторов – общински съветник 

 Искам да попитам тези 15 души до сега какво правиха и от това което чух от г-н 

Трифонов за 700 хиляди лева, аз винаги съм бил на мнение, че машинното обработване на 

каквато и да е дейност, която може да замести човешкия труд е изключително по-

продуктивна. Ясно е, че някои корита трябва да се изчистят ръчно, но тъй както гледам 

докладната до сега на трима души е имало един специалист. Това малко ми прилича на 

комунистически приоми на работа и сега става на четири души по един специалист. Този 

старши специалист ръководител ли, работи ли нещо друго с тях на мен специално не ми е 

ясно. Ако може някой да ме осветли по въпроса.  

Красимир Костадинов – директор на социалното предприятие 

 Както иска г-н Несторов да обясня, трима души с един ръководител, това е във 

връзка с проекта който бяхме преди години и е създадено предприятието. Има такива 

изисквания в нормативния акт, когато е създадено предприятието, защото е социално с 

целева група насоченост. Заради това е тъка. Тези, които са старши специалисти те са трима 

човека на брой съответно могат да се ползват за нещо друго, карат тази техника, която 

имаме наличната . Защото не можем да наемем хора с ниска квалификация за работа. 

Именно тези пет човека които ще наемем ще чистят речните корита. Нека не бъркаме 

речните корита с озеленяването в града.  

Трифон Трифонов – зам. кмет на община Попово 

 Разбира се вие не е необходимо да влизате в детайли и да познавате спецификата на 

работата на отделните групи, но искам да ви кажа следното нещо тази група, за която пита 

г-н Несторов е в състав трима души резачи /искам да ви кажа, че закона изисква тези хора 

да имат правоспособност/ Успели сме да намерим двама, ще намерим и трети. А процесът 

на работа е такъв – слизат долу с машинките, както е сега в Априлово, режат, там няма как 

машинно да стане, г-н Несторов, само на ръка – няма друг начин. Те режат, а другите двама 

измъкват навън, отделят се клоните от дървесината, която ще се използва. Дървесината се 

кубицира и маркира от горския техник на общината, а клоните се изгарят на место. Така, че 

след тях остава чисто. И поради тази причина, ние искаме да не са 5, а да са 10, но бюджета 

не позволява повече от 5 човека. Така, че в тази група която ще бъде трима души ще бъдат 

резачи, или оператори с маломоторни триони, а  двама  ще бъдат общи работници за да 

може да се насмогне. И задачата на тази група не са само речните корита и водосборните 

дерета в регулация, задачата на тази група е и почистването на банкетите на 

четвъртокласната пътна мрежа на общината. Така, че тя има много работа. Благодаря ви.  

Георги Георгиев –  председател на ОбС Попово 

Други въпроси има ли по отношение на докладната? Няма. Преминаваме към 

гласуване.  

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО  : 

 



  

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

3. Валентин Стоянов Русчев    ЗА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

 7. Ганка Радева Колева      ЗА 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ЗА 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ЗА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ЗА 

 15. Костадин Иванов Димитров    ЗА 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ЗА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ЗА 

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ЗА 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ЗА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ЗА 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ЗА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ЗА 

   

   ЗА    -   26 

   ПРОТИВ   -     0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -     2 

 

 РЕШЕНИЕТОСЕ ПРИЕМА ! 

  

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 538  
 

На основание  чл.21, ал. 1, т. 23 и ал. 2, във връзка с чл.17, ал. 1, т. 1 от ЗМСМА, чл. 

5, ал. 1 и чл. 15 от Правилник за организацията и дейността на Общинско предприятие 

“Социално предприятие за озеленяване и благоустройство” и чл. 122, ал.2 и ал. 3 от Закон за 

публичните финанси,   Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

1.Одобрява, считано от 01.01.2015г., разкриване на 5 / пет / нови работни места 

(Работник поддръжка) в Общинско предприятие “Социално предприятие за озеленяване и 

благоустройство”, съгласно Приложение №1; 

2.Одобрява, считано от 01.01.2015г., промяна в Правилник за организацията и 

дейността на Общинско предприятие “Социално предприятие за озеленяване и 

благоустройство”, както следва: 



  

 

2.1.Приложение към чл. 5 от Правилник за организацията и дейността на Общинско 

предприятие “Социално предприятие за озеленяване и благоустройство” се изменя съгласно  

Приложение № 2; 

2.2. Чл. 6 се изменя както следва: 

“Числен състав на Социалното предприятие: 

-Директор – численост - 1 бр. 

-Старши специалист - численост – 3 бр. 

-Работник озеленяване – численост – 5 бр. (от тях, представители от целева група 

наети в социалното предприятие.) 

-Работник поддръжка – численост – 11 бр.”  

 3. Одобрява, план – сметката за приходите и разходите на Общинско предприятие 

“Социално предприятие за озеленяване и благоустройство” за 2015г., съгласно Приложение 

№ 3. 

 

Преминаваме към пета точка от Дневния ред 

5. Допълване на програмата за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост /земеделска земя/ и одобряване на оценки за продажбата им чрез публичен 

търг. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на Община Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общинско имущество, 

общински предприятия, транспорт, обществен ред и граждански права” 

Иван Неделчев – общински съветник 

 С пет гласа ЗА подкрепяме докладната записка. 

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общински финанси и бюджет, 

местни данъци и такси” 

Магдалена Радева – общински съветник 

 С три гласа ЗА подкрепяме докладната записка.   

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Колеги, зачитам ви проекта за решение: 

 

На основание  чл. 41, ал. 2 и чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 49, ал. 1 и чл. 36, ал. 1 от 

НРПУРОИ във връзка чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА,   Общинският съвет 
 

РЕШИ 
  

1.Допълва Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска собственост в община 

Попово през 2014 год., точка Б, с имотите описани в т.2. 

2.Одобрява оценки на имоти общинска собственост, за продажба чрез публичен търг с явно 

наддаване, по  цени,  както следва: 

 

НМ Имот № Площ Кат НТП АОС 

Начална тръжна  

цена   лв/имот 

Попово 57649.112.424 0,468 4 за зем.труд и отдих 12330 160 

Попово 57649.112.425 0,555 4 за зем.труд и отдих 12331 181 

Попово 57649.112.426 0,600 4 за зем.труд и отдих 12137 205 

Попово 57649.112.428 0,225 4 за зем.труд и отдих 12332 71 

Попово 57649.112.364 0,682 4 за зем.труд и отдих 12333 224 

Попово 57649.112.365 0,438 4 за зем.труд и отдих 12334 144 

Попово 57649.112.384 0,534 4 за зем.труд и отдих 12335 175 

Кардам 50023 1,494 4 нива 3708 844 

Кардам 50026 0,728 4 нива 3709 411 



  

 

Кардам 50027 1,005 4 нива 3710 568 

Марчино 46019 13,649 3 нива 4664 2502 

 

 3.Възлага на Кмета на общината да проведе публичен търг с явно наддаване, за продажба на 

гореописаните имоти.  

 

Колеги други въпроси по отношение на докладната има ли? Няма.  

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО : 

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ЗА 

3. Валентин Стоянов Русчев    ЗА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ЗА 

 7. Ганка Радева Колева      ЗА 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ЗА 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ЗА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ЗА 

 15. Костадин Иванов Димитров    ЗА 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ЗА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ЗА 

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ЗА 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ЗА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ЗА 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ЗА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ОТСЪСТВА 

   

   ЗА    -  27 

   ПРОТИВ   -    0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    0 

 

 Решението се приема. 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 539  
 



  

 

На основание  чл. 41, ал. 2 и чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 49, ал. 1 и чл. 36, ал. 1 от 

НРПУРОИ във връзка чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА,   Общинският съвет 
 

РЕШИ 
  

1.Допълва Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска собственост в община 

Попово през 2014 год., точка Б, с имотите описани в т.2. 

2.Одобрява оценки на имоти общинска собственост, за продажба чрез публичен търг с явно 

наддаване, по  цени,  както следва: 

 

НМ Имот № Площ Кат НТП АОС 

Начална тръжна  

цена   лв/имот 

Попово 57649.112.424 0,468 4 за зем.труд и отдих 12330 160 

Попово 57649.112.425 0,555 4 за зем.труд и отдих 12331 181 

Попово 57649.112.426 0,600 4 за зем.труд и отдих 12137 205 

Попово 57649.112.428 0,225 4 за зем.труд и отдих 12332 71 

Попово 57649.112.364 0,682 4 за зем.труд и отдих 12333 224 

Попово 57649.112.365 0,438 4 за зем.труд и отдих 12334 144 

Попово 57649.112.384 0,534 4 за зем.труд и отдих 12335 175 

Кардам 50023 1,494 4 нива 3708 844 

Кардам 50026 0,728 4 нива 3709 411 

Кардам 50027 1,005 4 нива 3710 568 

Марчино 46019 13,649 3 нива 4664 2502 

 

 3.Възлага на Кмета на общината да проведе публичен търг с явно наддаване, за продажба на 

гореописаните имоти.  

 

Преминаваме към шеста точка от Дневния ред 

6. Отдаване под аренда на общинска земеделска земя. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на Община Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общинско имущество, 

общински предприятия, транспорт, обществен ред и граждански права” 

Иван Неделчев – общински съветник 

 С пет гласа ЗА подкрепяме докладната записка. 

Георги Георгиев –председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Устройство и развитие на 

общината, градоустройство, архитектура и нормативна уредба” 

Адв. Росица Денева  – общински съветник 

 С три гласа ЗА и двама ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ подкрепя проекта за решение.  

Венета Мисирджиева – зам. председател на ОбС Попово 

 Позволете да прочета проекта за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА във връзка чл. 51, ал. 3 от НРПУРОИ 

,  Общинският съвет 

РЕШИ 
    1.Допълва Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в община Попово през 2014 год., раздел ІІІ, точка А, с имотите описани в т.2. 

    2.  Възлага на кмета на общината да открие процедура по провеждане на публичен 

търг с явно наддаване за отдаване под аренда на общинска земеделска земя, за срок от 30 

стопански години, считано от стопанска 2014/15 г, за създаване на овощна градина в имоти, 

както следва: 

 

№ НМ Имот Площ дка Кат Начин  на Местност АОС 



  

 

№  тр.ползв. 

 Пакет І       

1 Светлен 17046 5,000 3 Нива Хотула 11030 

2 Светлен 35050 2,999 3 
Затревена 

нива Под Кирчана 3437 

3 Светлен 35052 3,001 3 
Затревена 

нива Под Кирчана 3438 

4 Светлен 35054 3,000 3 
Затревена 

нива Под Кирчана 3439 

5 Светлен 35058 3,000 3 
Затревена 

нива Под Кирчана 3440 

6 Светлен 35061 3,000 4 
Затревена 

нива Под Кирчана 3441 

7 Светлен 100004 0,393 3 Лозе Бостанлък 4756 

8 Светлен 100007 0,648 3 Лозе Бостанлък 4757 

9 Светлен 100008 0,602 3 Лозе Бостанлък 4758 

10 Светлен 100009 1,108 3 Лозе Бостанлък 4759 

11 Светлен 100010 0,490 3 Лозе Бостанлък 4760 

12 Светлен 100011 1,220 3 Лозе Бостанлък 4761 

13 Светлен 100016 1,119 3 Лозе Бостанлък 4762 

14 Светлен 100017 0,873 3 Лозе Бостанлък 4763 

15 Светлен 100022 1,190 3 Лозе Бостанлък 4764 

16 Светлен 100023 0,241 3 Лозе Бостанлък 4765 

17 Светлен 100024 1,304 3 Лозе Бостанлък 4766 

18 Светлен 100028 0,997 3 Лозе Бостанлък 4767 

19 Светлен 100030 0,732 3 Лозе Бостанлък 4768 

20 Светлен 100042 0,226 3 Лозе Бостанлък 4769 

21 Светлен 100043 0,252 3 Лозе Бостанлък 4770 

22 Светлен 100044 0,720 3 Лозе Бостанлък 4771 

23 Светлен 100045 0,177 3 Лозе Бостанлък 4772 

24 Светлен 100046 1,543 3 Лозе Бостанлък 4773 

25 Светлен 100047 0,799 3 Лозе Бостанлък 4774 

26 Светлен 100052 1,115 3 Лозе Бостанлък 4775 

27 Светлен 100055 1,536 3 Лозе Бостанлък 4776 

28 Светлен 100056 0,373 3 Лозе Бостанлък 4777 

29 Светлен 100057 0,542 3 Лозе Бостанлък 4778 

30 Светлен 100058 1,383 3 Лозе Бостанлък 4779 

31 Светлен 100066 0,670 3 Лозе Бостанлък 4780 

32 Светлен 100067 0,737 3 Лозе Бостанлък 4781 

33 Светлен 100072 0,519 3 Лозе Бостанлък 4782 

34 Светлен 100073 0,603 3 Лозе Бостанлък 4783 

35 Светлен 100089 0,719 3 Лозе Бостанлък 4784 

36 Светлен 100091 1,513 3 Лозе Бостанлък 4785 

37 Светлен 100092 1,198 3 Лозе Бостанлък 4786 

38 Светлен 100095 0,751 3 Лозе Бостанлък 4787 

39 Светлен 100097 0,343 3 Лозе Бостанлък 4788 

40 Светлен 100098 0,408 3 Лозе Бостанлък 4789 

 Пакет ІІ       

41 Светлен 300019 0,797 3 Лозе В лозята 4790 

42 Светлен 300020 1,478 3 Лозе В лозята 4791 

43 Светлен 300021 0,931 3 Лозе В лозята 4792 

44 Светлен 300030 0,943 3 Лозе В лозята 4793 



  

 

45 Светлен 300031 0,356 3 Лозе В лозята 4794 

46 Светлен 300034 1,151 3 Лозе В лозята 4795 

47 Светлен 300035 0,706 3 Лозе В лозята 4796 

48 Светлен 300036 0,477 3 Лозе В лозята 4797 

49 Светлен 300040 0,907 3 Лозе В лозята 4798 

50 Светлен 300041 0,719 3 Лозе В лозята 4799 

51 Светлен 300050 0,596 3 Лозе В лозята 4800 

52 Светлен 300051 0,258 3 Лозе В лозята 4801 

53 Светлен 300052 0,298 3 Лозе В лозята 4802 

54 Светлен 300053 0,354 3 Лозе В лозята 4803 

55 Светлен 300054 0,321 3 Лозе В лозята 4804 

56 Светлен 300056 0,336 3 Лозе В лозята 4805 

57 Светлен 300057 0,345 3 Лозе В лозята 4806 

58 Светлен 300058 0,270 3 Лозе В лозята 4807 

59 Светлен 300060 0,328 3 Лозе В лозята 4808 

60 Светлен 300065 0,504 3 Лозе В лозята 4809 

61 Светлен 300070 0,720 3 Лозе В лозята 4810 

62 Светлен 300071 0,755 3 Лозе В лозята 4811 

63 Светлен 300074 0,342 3 Лозе В лозята 4812 

64 Светлен 300075 1,058 3 Лозе В лозята 4813 

65 Светлен 300076 0,646 3 Лозе В лозята 4814 

66 Светлен 300088 0,818 3 Лозе В лозята 4815 

67 Светлен 300094 0,293 3 Лозе В лозята 4816 

68 Светлен 300108 0,317 3 Лозе В лозята 4823 

69 Светлен 300110 0,674 3 Лозе В лозята 4824 

70 Светлен 300115 0,479 3 Лозе В лозята 4825 

71 Светлен 300116 0,451 3 Лозе В лозята 4826 

72 Светлен 300117 0,652 3 Лозе В лозята 4827 

73 Светлен 300119 0,356 3 Лозе В лозята 4828 

74 Светлен 300121 0,447 3 Лозе В лозята 4829 

75 Светлен 300124 0,216 3 Лозе В лозята 4830 

76 Светлен 300125 0,219 3 Лозе В лозята 4831 

77 Светлен 300135 0,288 3 Лозе В лозята 4832 

78 Светлен 300136 0,254 3 Лозе В лозята 4833 

79 Светлен 300137 0,203 3 Лозе В лозята 4834 

80 Светлен 300138 0,242 3 Лозе В лозята 4835 

81 Светлен 300141 0,375 3 Лозе В лозята 4836 

82 Светлен 300161 0,245 3 Лозе В лозята 4841 

83 Светлен 300167 0,516 3 Лозе В лозята 4842 

84 Светлен 300173 0,166 3 Лозе В лозята 4843 

85 Светлен 300181 0,539 3 Лозе В лозята 4844 

86 Светлен 300184 0,613 3 Лозе В лозята 4845 

87 Светлен 300220 0,632 3 Лозе В лозята 4858 

88 Светлен 300233 0,669 3 Лозе В лозята 4859 

89 Светлен 300235 0,411 3 Лозе В лозята 4860 

90 Светлен 300236 0,309 3 Лозе В лозята 4861 

91 Светлен 300269 1,285 3 Лозе В лозята 4879 

92 Светлен 300276 0,546 3 Лозе В лозята 4880 

93 Светлен 300284 5,244 3 Лозе В лозята 4881 

94 Светлен 300285 2,122 3 Лозе В лозята 4882 

95 Светлен 300286 0,341 3 Лозе В лозята 4883 



  

 

96 Светлен 300287 0,886 3 Лозе В лозята 4884 

97 Светлен 300288 0,496 3 Лозе В лозята 4885 

98 Светлен 300290 0,248 3 Лозе В лозята 4886 

99 Светлен 300293 0,783 3 Лозе В лозята 4887 

100 Светлен 300300 1,873 3 Лозе В лозята 4888 

101 Светлен 300302 1,432 3 Лозе В лозята 4889 

102 Светлен 300304 1,182 3 Лозе В лозята 4890 

103 Светлен 300305 1,146 3 Лозе В лозята 4891 

104 Светлен 300306 0,272 3 Лозе В лозята 4892 

105 Светлен 300307 2,535 3 Лозе В лозята 4893 

106 Светлен 300309 0,863 3 Лозе В лозята 4894 

107 Светлен 300311 0,671 3 Лозе В лозята 4895 

108 Светлен 300315 0,499 3 Лозе В лозята 4896 

109 Светлен 300316 0,292 3 Лозе В лозята 4897 

110 Светлен 300318 0,634 3 Лозе В лозята 4898 

111 Светлен 300325 0,385 3 Лозе В лозята 4899 

112 Светлен 300332 0,685 3 Лозе В лозята 4900 

113 Светлен 300334 0,501 3 Лозе В лозята 4901 

114 Светлен 300337 0,588 3 Лозе В лозята 4902 

115 Светлен 300339 0,659 3 Лозе В лозята 4903 

116 Светлен 300348 0,656 3 Лозе В лозята 4904 

117 Светлен 300349 0,677 3 Лозе В лозята 4905 

118 Светлен 300354 0,623 3 Лозе В лозята 4906 

119 Светлен 300362 1,008 3 Лозе В лозята 4907 

120 Светлен 300365 0,278 3 Лозе В лозята 4908 

121 Светлен 300366 2,167 3 Лозе В лозята 4909 

122 Светлен 300367 1,063 3 Лозе В лозята 4910 

123 Светлен 300368 0,585 3 Лозе В лозята 4911 

124 Светлен 300370 1,367 3 Лозе В лозята 4912 

125 Светлен 300376 1,882 3 Лозе В лозята 4913 

126 Светлен 300377 1,665 3 Лозе В лозята 4914 

127 Светлен 300379 0,347 3 Лозе В лозята 4915 

128 Светлен 300380 0,290 3 Лозе В лозята 4916 

129 Светлен 300382 2,955 3 Лозе В лозята 4917 

130 Светлен 300383 0,213 3 Лозе В лозята 4918 

131 Светлен 300384 0,297 3 Лозе В лозята 4919 

132 Светлен 300385 0,597 3 Лозе В лозята 4920 

133 Светлен 300386 0,216 3 Лозе В лозята 4921 

134 Светлен 300388 0,278 3 Лозе В лозята 4922 

135 Светлен 300390 1,248 3 Лозе В лозята 4923 

136 Светлен 300391 0,601 3 Лозе В лозята 4924 

137 Светлен 300392 0,156 3 Лозе В лозята 4925 

138 Светлен 300393 0,243 3 Лозе В лозята 4926 

139 Светлен 300396 0,346 3 Лозе В лозята 4927 

140 Светлен 300403 0,611 3 Лозе В лозята 4929 

141 Светлен 300404 0,165 3 Лозе В лозята 4930 

142 Светлен 300405 0,446 3 Лозе В лозята 4931 

143 Светлен 300406 0,466 3 Лозе В лозята 4932 

144 Светлен 300407 0,264 3 Лозе В лозята 4933 

145 Светлен 300410 1,531 3 Лозе В лозята 4934 

146 Светлен 300411 2,133 3 Лозе В лозята 4935 



  

 

147 Светлен 300412 1,170 3 Лозе В лозята 4936 

148 Светлен 300418 0,608 3 Лозе В лозята 4937 

149 Светлен 300423 0,354 3 Лозе В лозята 4938 

150 Светлен 300425 1,291 3 Лозе В лозята 4939 

151 Светлен 300430 0,863 3 Лозе В лозята 4940 

152 Светлен 300432 1,003 3 Лозе В лозята 4941 

153 Светлен 300434 0,487 3 Лозе В лозята 4942 

154 Светлен 300438 0,495 3 Лозе В лозята 4943 

155 Светлен 300439 0,479 3 Лозе В лозята 4944 

156 Светлен 300447 1,488 3 Лозе В лозята 4945 

157 Светлен 300450 0,512 3 Лозе В лозята 4946 

158 Светлен 300452 0,492 3 Лозе В лозята 4947 

159 Светлен 300453 0,525 3 Лозе В лозята 4948 

160 Светлен 300454 0,502 3 Лозе В лозята 4949 

161 Светлен 300455 0,587 3 Лозе В лозята 4950 

162 Светлен 300457 1,004 3 Лозе В лозята 4951 

163 Светлен 300460 0,936 3 Лозе В лозята 4952 

164 Светлен 300461 0,393 3 Лозе В лозята 4953 

165 Светлен 300462 0,600 3 Лозе В лозята 4954 

166 Светлен 300463 0,421 3 Лозе В лозята 4955 

167 Светлен 300465 0,485 3 Лозе В лозята 4956 

168 Светлен 300466 0,631 3 Лозе В лозята 4957 

169 Светлен 300467 0,378 3 Лозе В лозята 4958 

170 Светлен 300468 0,790 3 Лозе В лозята 4959 

171 Светлен 300469 1,130 3 Лозе В лозята 4960 

172 Светлен 300471 0,184 3 Лозе В лозята 4961 

173 Светлен 300476 1,206 3 Лозе В лозята 4962 

174 Светлен 300477 0,198 3 Лозе В лозята 4963 

175 Светлен 300478 0,405 3 Лозе В лозята 4964 

176 Светлен 300479 0,127 3 Лозе В лозята 4965 

177 Светлен 300480 0,736 3 Лозе В лозята 4966 

178 Светлен 300481 0,262 3 Лозе В лозята 4967 

179 Светлен 300482 0,261 3 Лозе В лозята 4968 

180 Светлен 300489 0,473 3 Лозе В лозята 4969 

181 Светлен 300490 0,906 3 Лозе В лозята 4970 

182 Светлен 300491 2,894 3 Лозе В лозята 4971 

183 Светлен 300493 1,999 3 Лозе В лозята 4972 

184 Светлен 300497 1,477 3 Лозе В лозята 4973 

185 Светлен 300498 1,035 3 Лозе В лозята 4974 

186 Светлен 300500 0,778 3 Лозе В лозята 4975 

187 Светлен 300501 0,389 3 Лозе В лозята 4976 

188 Светлен 300502 0,235 3 Лозе В лозята 4977 

189 Светлен 300503 0,214 3 Лозе В лозята 4978 

190 Светлен 300504 0,419 3 Лозе В лозята 4979 

191 Светлен 300505 0,247 3 Лозе В лозята 4980 

192 Светлен 300508 0,529 3 Лозе В лозята 4981 

193 Светлен 300510 0,415 3 Лозе В лозята 4982 

194 Светлен 300511 0,596 3 Лозе В лозята 4983 

195 Светлен 300514 0,491 3 Лозе В лозята 4984 

196 Светлен 300517 0,821 3 Лозе В лозята 4985 

197 Светлен 300518 0,952 3 Лозе В лозята 4986 



  

 

198 Светлен 300520 0,360 3 Лозе В лозята 4987 

199 Светлен 300521 0,297 3 Лозе В лозята 4988 

200 Светлен 300522 0,940 3 Лозе В лозята 4989 

201 Светлен 300527 1,366 3 Лозе В лозята 4990 

202 Светлен 300528 0,266 3 Лозе В лозята 4991 

203 Светлен 300530 0,765 3 Лозе В лозята 4993 

204 Светлен 300531 0,648 3 Лозе В лозята 4994 

205 Светлен 300805 0,507 3 Лозе В лозята 4995 

206 Светлен 173 57,036 3 
др.неизп. 

нива Карашлък 2428 

207 Светлен 242 15,819 0 сметище   11026 

 Пакет ІІІ       

208 Паламарца 902 142,223 3;5 нива   11382 

 Пакет ІV       

209 Априлово 38002 6,716 4 из.нива Куз.отлуалан 9446 

210 Априлово 37007 98,889 4 из.нива Куз.отлуалан 9444 

211 Априлово 32020 18,044 3 из.нива Дюза 9439 

212 Априлово 32006 30,525 4 нива Дюза 9438 

213 Априлово 32005 49,033 3;4 нива Дюза 9437 

214 Априлово 31011 35,356 3 из.нива Мандрата 9435 

215 Априлово 31010 43,267 3 нива Мандрата 9434 
 
3. Началната тръжна цена да бъде определена съгласно чл.8, ал.4, т.2 от Наредбата за 
определяне на базисните цени при отдаване под наем на общинско имущество, приета от 
ОбС-Попово. 

 

 Имате думата за въпроси по тази докладна записка  

Катя Грибнева – общински съветник 

 Уважаеми колеги, естествено щом става въпрос за Светлен, в първия момент бях 

много впечатлена от голямото количество парцели. Вярно, че повечето са лозя, които не се 

обработват по определени причини, окрадени и т.н. , но така възникват няколко съмнения в 

мен, тъй като имаме опита с една немска фирма там долу в поляните, хората негодуваха, че 

са оградили, че не могат животните да пасат, и сега първото нещо което ще ме попитат сега 

цялото село ли ще се огради, къде ще има възможност да пасат животните. Увериха ме, че 

тези фирми са сериозни, макар че в интернет почти няма информация за тях, но явно че в 

търговския регистър има Дано всичко да бъде както трябва още повече, че е за голям период 

от време. Увери ме г-н Трифонов, който също е от Светлен, че всичко ще бъде наред, но все 

пак искам да попитам, след като има и неща, които се дават на концесия както при нас да 

кажем Керамична фабрика, фабриката на Веско Василев, плаща някакви концесионни такси 

на общината, сега и тук ще се плаща рента и такси някакви. Няма ли възможност да вземем 

някакво решение по-нататък част от тези пари да остават за селата. Защото при някои 

кметове, които не са много инициативни, защото се иска работа и казват няма пари, и няма 

пари. Ето че се стига и до това, за което говори г-н Тодоров това не е градинка, това са 

наистина едни отводнителни канали, които вечно се задръстват и наводняват и ако питате 

нашата кметица все няма възможност, няма пари и т. н. Наистина страшно много са тези 

парцели и вероятно ще се печели от тях – какво ще остане за селото и не само за Светлен. 

От тук нататък явно ще има и други такива и нека да има публичност за това. Аз най-много 

на това искам да наблегна. Да има публичност, да се знае. Населението да знае – какво 

става, защо става, защото сега ще тръгнат едни слухове, познайте за какво става въпрос. 

Благодаря.  

Инж. Милена Божанова – зам. кмет на Община Попово 

 Мислим в тази насока, като акцента беше във връзка с продажби на земеделски земи, 

но ако извадим Инвестиционната програма и разходите, които правим по населени места и 



  

 

извадим и приходите, можем да направим такава сметка и такава информация да дадем, 

включително и за Светлен, ще се окаже, че разходите които са направени за селото са много 

по-големи от колкото са приходите от наеми на земи, или от продажба на такива. Законово 

няма такъв регламент, по наша инициатива продажбата на земи имаме такъв замисъл, който 

ще влезе като текст в Програмата за управление на общинската собственост за следващата 

година.  

Найден Иванов – общински съветник 

 Съвсем кратък въпрос – колко общо предлагаме за арендуване? И какво очакваме? 

Красимира Славева – общинска администрация  

 Първо искам да ви кажа, че при арендата е малко по-специфичен въпроса с цената, 

тъй като при насажденията имаме гратисен период  няколко години, след това определен 

период цената е една, и след това е съвсем друга. Така че колко точно ще получим не мога 

да кажа. Зависи от кандидатите на търга и каква ще бъде достигнатата цена. А общо тези 

дка са над 500.  

Тодор Тодоров – общински съветник 

 В мен възникна въпроса – в обясненията по докладната се казва колко добра е тази 

фирма немска в производството на орехи и явно че става дума за орехи и ще има гратисен 

период. Когато обаче, долу в решението което предлагаме там пише само овощна градина. 

Ние ще поставим ли условие на търга какви да бъдат насажденията в тези овощни градина 

или не.  Защото хич не е без значение дали ще започне да се плаща тази аренда сега или 

след определен брой години. Това ще бъде общо за овощни градини или ще бъде 

конкретизирано за трайни такива насаждения като орехи. 

Красимира Славева – общинска администрация  

 За да се открие една процедура за търг във всички случаи трябва да имаме някакво 

предложение. Предложението в случая е постъпило от тази фирма. Ние не казваме каква е 

фирмата – добра или лоша. Те искат. Затова ние обявяваме търг, може да не ги вземат те под 

аренда. Освен това винаги в арендата дори да са малини, къпини и т. н. има гратисен 

период. В случая те искат за орехови насаждения, което  според нас е овощна градина, ние 

го даваме като овощна градина не за орехови насаждения. Орехите също са такива трайни 

насаждения. 

Георги Георгиев – председател на Общински съвет  

Има ли други желаещи за повече изясняване по тази точка? Не виждам.  Преминаваме към 

гласуване на точката от дневния ред. 

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО  : 

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ПРОТИВ 

3. Валентин Стоянов Русчев    ЗА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ПРОТИВ  

 7. Ганка Радева Колева      ЗА 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ЗА 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ЗА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

 15. Костадин Иванов Димитров    ЗА 



  

 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ЗА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ  

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ЗА 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ЗА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ЗА 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ЗА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ЗА 

   

   ЗА    -  24 

   ПРОТИВ   -    2 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    2 

 

 Решението се приема. 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 540     

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА във връзка чл. 51, ал. 3 от НРПУРОИ 

,  Общинският съвет 

РЕШИ 
    1.Допълва Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в община Попово през 2014 год., раздел ІІІ, точка А, с имотите описани в т.2. 

    2.  Възлага на кмета на общината да открие процедура по провеждане на публичен 

търг с явно наддаване за отдаване под аренда на общинска земеделска земя, за срок от 30 

стопански години, считано от стопанска 2014/15 г, за създаване на овощна градина в имоти, 

както следва: 

 

№ НМ 
Имот 

№  Площ дка Кат 
Начин  на 
тр.ползв. Местност АОС 

 Пакет І       

1 Светлен 17046 5,000 3 Нива Хотула 11030 

2 Светлен 35050 2,999 3 
Затревена 

нива Под Кирчана 3437 

3 Светлен 35052 3,001 3 
Затревена 

нива Под Кирчана 3438 

4 Светлен 35054 3,000 3 
Затревена 

нива Под Кирчана 3439 

5 Светлен 35058 3,000 3 
Затревена 

нива Под Кирчана 3440 

6 Светлен 35061 3,000 4 
Затревена 

нива Под Кирчана 3441 

7 Светлен 100004 0,393 3 Лозе Бостанлък 4756 

8 Светлен 100007 0,648 3 Лозе Бостанлък 4757 

9 Светлен 100008 0,602 3 Лозе Бостанлък 4758 



  

 

10 Светлен 100009 1,108 3 Лозе Бостанлък 4759 

11 Светлен 100010 0,490 3 Лозе Бостанлък 4760 

12 Светлен 100011 1,220 3 Лозе Бостанлък 4761 

13 Светлен 100016 1,119 3 Лозе Бостанлък 4762 

14 Светлен 100017 0,873 3 Лозе Бостанлък 4763 

15 Светлен 100022 1,190 3 Лозе Бостанлък 4764 

16 Светлен 100023 0,241 3 Лозе Бостанлък 4765 

17 Светлен 100024 1,304 3 Лозе Бостанлък 4766 

18 Светлен 100028 0,997 3 Лозе Бостанлък 4767 

19 Светлен 100030 0,732 3 Лозе Бостанлък 4768 

20 Светлен 100042 0,226 3 Лозе Бостанлък 4769 

21 Светлен 100043 0,252 3 Лозе Бостанлък 4770 

22 Светлен 100044 0,720 3 Лозе Бостанлък 4771 

23 Светлен 100045 0,177 3 Лозе Бостанлък 4772 

24 Светлен 100046 1,543 3 Лозе Бостанлък 4773 

25 Светлен 100047 0,799 3 Лозе Бостанлък 4774 

26 Светлен 100052 1,115 3 Лозе Бостанлък 4775 

27 Светлен 100055 1,536 3 Лозе Бостанлък 4776 

28 Светлен 100056 0,373 3 Лозе Бостанлък 4777 

29 Светлен 100057 0,542 3 Лозе Бостанлък 4778 

30 Светлен 100058 1,383 3 Лозе Бостанлък 4779 

31 Светлен 100066 0,670 3 Лозе Бостанлък 4780 

32 Светлен 100067 0,737 3 Лозе Бостанлък 4781 

33 Светлен 100072 0,519 3 Лозе Бостанлък 4782 

34 Светлен 100073 0,603 3 Лозе Бостанлък 4783 

35 Светлен 100089 0,719 3 Лозе Бостанлък 4784 

36 Светлен 100091 1,513 3 Лозе Бостанлък 4785 

37 Светлен 100092 1,198 3 Лозе Бостанлък 4786 

38 Светлен 100095 0,751 3 Лозе Бостанлък 4787 

39 Светлен 100097 0,343 3 Лозе Бостанлък 4788 

40 Светлен 100098 0,408 3 Лозе Бостанлък 4789 

 Пакет ІІ       

41 Светлен 300019 0,797 3 Лозе В лозята 4790 

42 Светлен 300020 1,478 3 Лозе В лозята 4791 

43 Светлен 300021 0,931 3 Лозе В лозята 4792 

44 Светлен 300030 0,943 3 Лозе В лозята 4793 

45 Светлен 300031 0,356 3 Лозе В лозята 4794 

46 Светлен 300034 1,151 3 Лозе В лозята 4795 

47 Светлен 300035 0,706 3 Лозе В лозята 4796 

48 Светлен 300036 0,477 3 Лозе В лозята 4797 

49 Светлен 300040 0,907 3 Лозе В лозята 4798 

50 Светлен 300041 0,719 3 Лозе В лозята 4799 

51 Светлен 300050 0,596 3 Лозе В лозята 4800 

52 Светлен 300051 0,258 3 Лозе В лозята 4801 

53 Светлен 300052 0,298 3 Лозе В лозята 4802 

54 Светлен 300053 0,354 3 Лозе В лозята 4803 

55 Светлен 300054 0,321 3 Лозе В лозята 4804 

56 Светлен 300056 0,336 3 Лозе В лозята 4805 

57 Светлен 300057 0,345 3 Лозе В лозята 4806 

58 Светлен 300058 0,270 3 Лозе В лозята 4807 

59 Светлен 300060 0,328 3 Лозе В лозята 4808 



  

 

60 Светлен 300065 0,504 3 Лозе В лозята 4809 

61 Светлен 300070 0,720 3 Лозе В лозята 4810 

62 Светлен 300071 0,755 3 Лозе В лозята 4811 

63 Светлен 300074 0,342 3 Лозе В лозята 4812 

64 Светлен 300075 1,058 3 Лозе В лозята 4813 

65 Светлен 300076 0,646 3 Лозе В лозята 4814 

66 Светлен 300088 0,818 3 Лозе В лозята 4815 

67 Светлен 300094 0,293 3 Лозе В лозята 4816 

68 Светлен 300108 0,317 3 Лозе В лозята 4823 

69 Светлен 300110 0,674 3 Лозе В лозята 4824 

70 Светлен 300115 0,479 3 Лозе В лозята 4825 

71 Светлен 300116 0,451 3 Лозе В лозята 4826 

72 Светлен 300117 0,652 3 Лозе В лозята 4827 

73 Светлен 300119 0,356 3 Лозе В лозята 4828 

74 Светлен 300121 0,447 3 Лозе В лозята 4829 

75 Светлен 300124 0,216 3 Лозе В лозята 4830 

76 Светлен 300125 0,219 3 Лозе В лозята 4831 

77 Светлен 300135 0,288 3 Лозе В лозята 4832 

78 Светлен 300136 0,254 3 Лозе В лозята 4833 

79 Светлен 300137 0,203 3 Лозе В лозята 4834 

80 Светлен 300138 0,242 3 Лозе В лозята 4835 

81 Светлен 300141 0,375 3 Лозе В лозята 4836 

82 Светлен 300161 0,245 3 Лозе В лозята 4841 

83 Светлен 300167 0,516 3 Лозе В лозята 4842 

84 Светлен 300173 0,166 3 Лозе В лозята 4843 

85 Светлен 300181 0,539 3 Лозе В лозята 4844 

86 Светлен 300184 0,613 3 Лозе В лозята 4845 

87 Светлен 300220 0,632 3 Лозе В лозята 4858 

88 Светлен 300233 0,669 3 Лозе В лозята 4859 

89 Светлен 300235 0,411 3 Лозе В лозята 4860 

90 Светлен 300236 0,309 3 Лозе В лозята 4861 

91 Светлен 300269 1,285 3 Лозе В лозята 4879 

92 Светлен 300276 0,546 3 Лозе В лозята 4880 

93 Светлен 300284 5,244 3 Лозе В лозята 4881 

94 Светлен 300285 2,122 3 Лозе В лозята 4882 

95 Светлен 300286 0,341 3 Лозе В лозята 4883 

96 Светлен 300287 0,886 3 Лозе В лозята 4884 

97 Светлен 300288 0,496 3 Лозе В лозята 4885 

98 Светлен 300290 0,248 3 Лозе В лозята 4886 

99 Светлен 300293 0,783 3 Лозе В лозята 4887 

100 Светлен 300300 1,873 3 Лозе В лозята 4888 

101 Светлен 300302 1,432 3 Лозе В лозята 4889 

102 Светлен 300304 1,182 3 Лозе В лозята 4890 

103 Светлен 300305 1,146 3 Лозе В лозята 4891 

104 Светлен 300306 0,272 3 Лозе В лозята 4892 

105 Светлен 300307 2,535 3 Лозе В лозята 4893 

106 Светлен 300309 0,863 3 Лозе В лозята 4894 

107 Светлен 300311 0,671 3 Лозе В лозята 4895 

108 Светлен 300315 0,499 3 Лозе В лозята 4896 

109 Светлен 300316 0,292 3 Лозе В лозята 4897 

110 Светлен 300318 0,634 3 Лозе В лозята 4898 



  

 

111 Светлен 300325 0,385 3 Лозе В лозята 4899 

112 Светлен 300332 0,685 3 Лозе В лозята 4900 

113 Светлен 300334 0,501 3 Лозе В лозята 4901 

114 Светлен 300337 0,588 3 Лозе В лозята 4902 

115 Светлен 300339 0,659 3 Лозе В лозята 4903 

116 Светлен 300348 0,656 3 Лозе В лозята 4904 

117 Светлен 300349 0,677 3 Лозе В лозята 4905 

118 Светлен 300354 0,623 3 Лозе В лозята 4906 

119 Светлен 300362 1,008 3 Лозе В лозята 4907 

120 Светлен 300365 0,278 3 Лозе В лозята 4908 

121 Светлен 300366 2,167 3 Лозе В лозята 4909 

122 Светлен 300367 1,063 3 Лозе В лозята 4910 

123 Светлен 300368 0,585 3 Лозе В лозята 4911 

124 Светлен 300370 1,367 3 Лозе В лозята 4912 

125 Светлен 300376 1,882 3 Лозе В лозята 4913 

126 Светлен 300377 1,665 3 Лозе В лозята 4914 

127 Светлен 300379 0,347 3 Лозе В лозята 4915 

128 Светлен 300380 0,290 3 Лозе В лозята 4916 

129 Светлен 300382 2,955 3 Лозе В лозята 4917 

130 Светлен 300383 0,213 3 Лозе В лозята 4918 

131 Светлен 300384 0,297 3 Лозе В лозята 4919 

132 Светлен 300385 0,597 3 Лозе В лозята 4920 

133 Светлен 300386 0,216 3 Лозе В лозята 4921 

134 Светлен 300388 0,278 3 Лозе В лозята 4922 

135 Светлен 300390 1,248 3 Лозе В лозята 4923 

136 Светлен 300391 0,601 3 Лозе В лозята 4924 

137 Светлен 300392 0,156 3 Лозе В лозята 4925 

138 Светлен 300393 0,243 3 Лозе В лозята 4926 

139 Светлен 300396 0,346 3 Лозе В лозята 4927 

140 Светлен 300403 0,611 3 Лозе В лозята 4929 

141 Светлен 300404 0,165 3 Лозе В лозята 4930 

142 Светлен 300405 0,446 3 Лозе В лозята 4931 

143 Светлен 300406 0,466 3 Лозе В лозята 4932 

144 Светлен 300407 0,264 3 Лозе В лозята 4933 

145 Светлен 300410 1,531 3 Лозе В лозята 4934 

146 Светлен 300411 2,133 3 Лозе В лозята 4935 

147 Светлен 300412 1,170 3 Лозе В лозята 4936 

148 Светлен 300418 0,608 3 Лозе В лозята 4937 

149 Светлен 300423 0,354 3 Лозе В лозята 4938 

150 Светлен 300425 1,291 3 Лозе В лозята 4939 

151 Светлен 300430 0,863 3 Лозе В лозята 4940 

152 Светлен 300432 1,003 3 Лозе В лозята 4941 

153 Светлен 300434 0,487 3 Лозе В лозята 4942 

154 Светлен 300438 0,495 3 Лозе В лозята 4943 

155 Светлен 300439 0,479 3 Лозе В лозята 4944 

156 Светлен 300447 1,488 3 Лозе В лозята 4945 

157 Светлен 300450 0,512 3 Лозе В лозята 4946 

158 Светлен 300452 0,492 3 Лозе В лозята 4947 

159 Светлен 300453 0,525 3 Лозе В лозята 4948 

160 Светлен 300454 0,502 3 Лозе В лозята 4949 

161 Светлен 300455 0,587 3 Лозе В лозята 4950 



  

 

162 Светлен 300457 1,004 3 Лозе В лозята 4951 

163 Светлен 300460 0,936 3 Лозе В лозята 4952 

164 Светлен 300461 0,393 3 Лозе В лозята 4953 

165 Светлен 300462 0,600 3 Лозе В лозята 4954 

166 Светлен 300463 0,421 3 Лозе В лозята 4955 

167 Светлен 300465 0,485 3 Лозе В лозята 4956 

168 Светлен 300466 0,631 3 Лозе В лозята 4957 

169 Светлен 300467 0,378 3 Лозе В лозята 4958 

170 Светлен 300468 0,790 3 Лозе В лозята 4959 

171 Светлен 300469 1,130 3 Лозе В лозята 4960 

172 Светлен 300471 0,184 3 Лозе В лозята 4961 

173 Светлен 300476 1,206 3 Лозе В лозята 4962 

174 Светлен 300477 0,198 3 Лозе В лозята 4963 

175 Светлен 300478 0,405 3 Лозе В лозята 4964 

176 Светлен 300479 0,127 3 Лозе В лозята 4965 

177 Светлен 300480 0,736 3 Лозе В лозята 4966 

178 Светлен 300481 0,262 3 Лозе В лозята 4967 

179 Светлен 300482 0,261 3 Лозе В лозята 4968 

180 Светлен 300489 0,473 3 Лозе В лозята 4969 

181 Светлен 300490 0,906 3 Лозе В лозята 4970 

182 Светлен 300491 2,894 3 Лозе В лозята 4971 

183 Светлен 300493 1,999 3 Лозе В лозята 4972 

184 Светлен 300497 1,477 3 Лозе В лозята 4973 

185 Светлен 300498 1,035 3 Лозе В лозята 4974 

186 Светлен 300500 0,778 3 Лозе В лозята 4975 

187 Светлен 300501 0,389 3 Лозе В лозята 4976 

188 Светлен 300502 0,235 3 Лозе В лозята 4977 

189 Светлен 300503 0,214 3 Лозе В лозята 4978 

190 Светлен 300504 0,419 3 Лозе В лозята 4979 

191 Светлен 300505 0,247 3 Лозе В лозята 4980 

192 Светлен 300508 0,529 3 Лозе В лозята 4981 

193 Светлен 300510 0,415 3 Лозе В лозята 4982 

194 Светлен 300511 0,596 3 Лозе В лозята 4983 

195 Светлен 300514 0,491 3 Лозе В лозята 4984 

196 Светлен 300517 0,821 3 Лозе В лозята 4985 

197 Светлен 300518 0,952 3 Лозе В лозята 4986 

198 Светлен 300520 0,360 3 Лозе В лозята 4987 

199 Светлен 300521 0,297 3 Лозе В лозята 4988 

200 Светлен 300522 0,940 3 Лозе В лозята 4989 

201 Светлен 300527 1,366 3 Лозе В лозята 4990 

202 Светлен 300528 0,266 3 Лозе В лозята 4991 

203 Светлен 300530 0,765 3 Лозе В лозята 4993 

204 Светлен 300531 0,648 3 Лозе В лозята 4994 

205 Светлен 300805 0,507 3 Лозе В лозята 4995 

206 Светлен 173 57,036 3 
др.неизп. 

нива Карашлък 2428 

207 Светлен 242 15,819 0 сметище   11026 

 Пакет ІІІ       

208 Паламарца 902 142,223 3;5 нива   11382 

 Пакет ІV       

209 Априлово 38002 6,716 4 из.нива Куз.отлуалан 9446 



  

 

210 Априлово 37007 98,889 4 из.нива Куз.отлуалан 9444 

211 Априлово 32020 18,044 3 из.нива Дюза 9439 

212 Априлово 32006 30,525 4 нива Дюза 9438 

213 Априлово 32005 49,033 3;4 нива Дюза 9437 

214 Априлово 31011 35,356 3 из.нива Мандрата 9435 

215 Априлово 31010 43,267 3 нива Мандрата 9434 

 
3. Началната тръжна цена да бъде определена съгласно чл.8, ал.4, т.2 от Наредбата за 
определяне на базисните цени при отдаване под наем на общинско имущество, приета от 
ОбС-Попово. 

 

Преминаваме към седма точка от Дневния ред 

7. Прекратяване на договор за концесия върху обект „Летен театър”. 

Вносител : д-р Л. Веселинов – кмет на община Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общинско имущество, 

общински предприятия, транспорт, обществен ред и граждански права” 

Иван Неделчев – общински съветник 

 С пет гласа ЗА подкрепяме докладната записка. 

Георги Георгиев  –  председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общински финанси и бюджет, 

местни данъци и такси” 

Магдалена Радева – общински съветник 

 И нашата комисия подкрепя с три гласа ЗА докладната.  

Георги Георгиев  –  председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Устройство и развитие на 

общината, градоустройство, архитектура и нормативна уредба” 

Адв. Росица Денева – общински съветник 

 Нашата комисия с пет гласа ЗА подкрепя проекта за решение по тази точка.  

Георги Георгиев  –  председател на ОбС Попово 

 Колеги, зачитам ви проекта за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 74, ал. 1, т. 4 от Закона за 

концесиите и  чл. 15, ал. 4  от сключения договор,   Общинският съвет 

 

РЕШИ 

 
 1. Прекратява договор за концесия от 19.08.2003 г. върху обект „Летен театър” с 

концесионера „Е. Трансфер принт технолоджи” ООД поради обявяване на дружеството в 

несъстоятелност, считано от 02.12.2013 г. /датата на влизане в сила на съдебното решение/. 

  2. Упълномощава кмета на общината да представлява концедента при прекратяване 

на договора като предприеме всички необходими действия. 

 

 Колеги, имате думата за мнения, съображения и изказвания по предложения 

материал. Не виждам желаещи. Преминаваме към гласуване.  

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО : 

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ЗА 

3. Валентин Стоянов Русчев    ЗА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 



  

 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ЗА 

 7. Ганка Радева Колева      ЗА 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ЗА 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ЗА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ЗА 

 15. Костадин Иванов Димитров    ЗА 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ЗА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ЗА 

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ЗА 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ЗА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ЗА 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ЗА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ЗА 

 

   ЗА    -  28 

   ПРОТИВ   -    0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    0 

 

 Решението  СЕ  ПРИЕМА. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 541   
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 74, ал. 1, т. 4 от Закона за 

концесиите и  чл. 15, ал. 4  от сключения договор,   Общинският съвет 

 

РЕШИ 

 
 1. Прекратява договор за концесия от 19.08.2003 г. върху обект „Летен театър” с 

концесионера „Е. Трансфер принт технолоджи” ООД поради обявяване на дружеството в 

несъстоятелност, считано от 02.12.2013 г. /датата на влизане в сила на съдебното решение/. 

  2. Упълномощава кмета на общината да представлява концедента при прекратяване 

на договора като предприеме всички необходими действия. 

 

Преминаваме към осма точка от Дневния ред 

8. Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за управление на горските 

територии, собственост на Община Попово. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на Община Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общинско имущество, 

общински предприятия, транспорт, обществен ред и граждански права” 

Иван Неделчев – общински съветник 



  

 

 С пет гласа ЗА подкрепяме докладните записки по 8 и 9 точки.  

Георги Георгиев– зам.  председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Устройство и развитие на 

общината, градоустройство, архитектура и нормативна уредба” 

Адв. Росица Денева – общински съветник 

 Нашата комисия с 4 гласа ЗА и един ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ подкрепя проекта за решение. 

И в двете докладни е посочена разпоредбата на чл. 181 от Закона за горите, където е 

посочено, че управлението на горските територии общинска собственост се осъществява по 

следния начин: включително от ДГС и ДЛС въз основа на Договор. Изборът на формата на 

управление по ал. 1-ва както и на лицата по ал. 1 т. 3 се определя с решение на ОбС и ОбС е 

този, който определя с Наредба реда за управление на горските територии общинска 

собственост. Промяна на определената форма каквото ние сега ще променим  се извършва с 

решение на ОбС.  

Георги Георгиев– зам.  председател на ОбС Попово 

  Зачитам ви проекта за решение:  

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 във връзка с чл. 21, ал. 2  от ЗМСМА, чл. 181, ал. 

6 във връзка с ал. 1 от Закона за горите, чл. 75 - 79 от АПК и чл. 8, чл. 11, ал. 3, чл. 15, 

ал. 1, чл. 26 и чл. 28 от  ЗНА, Общинският съвет 

 

РЕШИ 
 Приема Наредба за изменение на Наредбата за управление на горските територии, 

собственост на община Попово, както следва:  

 

§ 1. Член 27 се изменя, както следва: 

 Текстът: 

Чл. 27. За управлението на общинските горски територии в състава на общинската 

администрация се създава структурно звено по смисъла на чл.181, ал.1, т.1, буква „а” от 

Закона за горите с наименование  Звено „Управление, стопанисване и ползване на 

общински гори” 

 

 Да се чете: 

 

Чл. 27. (1) Управлението на горските територии - общинска собственост, се осъществява: 

1. от общинска горска структура, организирана в една от следните форми: 

а) структурно звено в администрацията на общината; 

б) търговско дружество, в което общината е едноличен собственик на капитала; 

в) общинско предприятие по смисъла на Закона за общинската собственост.  

2. от държавните горски стопанства и държавните ловни стопанства въз основа на договор; 

3. от физически лица или търговци, вписани в публичните регистри по чл. 235 и 241 от 

Закона за горите, въз основа на договор. 

(2) Изборът на формата на управление по ал. 1 се определя с решение на Общинския съвет. 

(3) Горските територии на Община Попово са в размер на 2990.8 хектара и управлението 

може да се осъществи по един от начините по ал. 1, т. 1 или 2, съгласно чл.181, ал.1, т.1 и 

т.2 от Закона за горите. 

(4) В едномесечен срок от избора на формата на управление по ал. 1 кметът на общината 

писмено уведомява за това Регионалната дирекция по горите. 

 

§ 2. Член 28, чл. 29 и чл. 30 се отменят. 

  

Заключителна разпоредба 

 



  

 

§ 3. Измененията на Наредбата влизат в сила 7 дни след публикуването им в официалния 

сайт на Община Попово - http://www.popovo.bg/, с изключение на §2, който влиза в сила 

от датата на влизане в сила на решението на Общински съвет гр. Попово за промяна в 

структурата на администрацията. 

 

 Имате думата за въпроси по тази докладна записка Няма желаещи. Преминаваме към 

гласуване на точката от дневния ред. 

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО : 

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ЗА 

3. Валентин Стоянов Русчев    ЗА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ЗА 

 7. Ганка Радева Колева      ЗА 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ЗА 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ЗА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ЗА 

 15. Костадин Иванов Димитров    ЗА 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ЗА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ЗА 

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ЗА 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ЗА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ЗА 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ЗА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ЗА 

 

   ЗА    -  28 

   ПРОТИВ   -    0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    0 

 

 Решението се приема. 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 542      
 



  

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 във връзка с чл. 21, ал. 2  от ЗМСМА, чл. 181, ал. 

6 във връзка с ал. 1 от Закона за горите, чл. 75 - 79 от АПК и чл. 8, чл. 11, ал. 3, чл. 15, 

ал. 1, чл. 26 и чл. 28 от  ЗНА, Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

Приема Наредба за изменение на Наредбата за управление на горските територии, 

собственост на община Попово, както следва:  

 

§ 1. Член 27 се изменя, както следва: 

 Текстът: 

Чл. 27. За управлението на общинските горски територии в състава на общинската 

администрация се създава структурно звено по смисъла на чл.181, ал.1, т.1, буква „а” от 

Закона за горите с наименование  Звено „Управление, стопанисване и ползване на 

общински гори” 

 

 Да се чете: 

 

Чл. 27. (1) Управлението на горските територии - общинска собственост, се осъществява: 

1. от общинска горска структура, организирана в една от следните форми: 

а) структурно звено в администрацията на общината; 

б) търговско дружество, в което общината е едноличен собственик на капитала; 

в) общинско предприятие по смисъла на Закона за общинската собственост.  

2. от държавните горски стопанства и държавните ловни стопанства въз основа на договор; 

3. от физически лица или търговци, вписани в публичните регистри по чл. 235 и 241 от 

Закона за горите, въз основа на договор. 

(2) Изборът на формата на управление по ал. 1 се определя с решение на Общинския съвет. 

(3) Горските територии на Община Попово са в размер на 2990.8 хектара и управлението 

може да се осъществи по един от начините по ал. 1, т. 1 или 2, съгласно чл.181, ал.1, т.1 и 

т.2 от Закона за горите. 

(4) В едномесечен срок от избора на формата на управление по ал. 1 кметът на общината 

писмено уведомява за това Регионалната дирекция по горите. 

 

§ 2. Член 28, чл. 29 и чл. 30 се отменят. 

  

Заключителна разпоредба 

 

§ 3. Измененията на Наредбата влизат в сила 7 дни след публикуването им в официалния 

сайт на Община Попово - http://www.popovo.bg/, с изключение на §2, който влиза в сила 

от датата на влизане в сила на решението на Общински съвет гр. Попово за промяна в 

структурата на администрацията. 

 

Преминаваме към девета точка от Дневния ред 

9. Приемане на решение от Общински съвет Попово за  промяна на формата на 

управление на горските територии, собственост на Община Попово. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на Община Попово 

Георги Георгиев –  председател на ОбС Попово 

  Чухме становищата на комисиите по тази точка и сега ви зачитам проекта за решение 

. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 181, ал. 7 във връзка с ал. 

1, т. 2 от Закона за горите, Общинският съвет 

 

РЕШИ 



  

 

  

1. Управлението на горските територии – собственост на Община Попово да се 

осъществява от Държавно ловно стопанство „Черни Лом‘‘  гр. Попово – 

териториално поделение на Североизточно държавно предприятие гр. Шумен, въз 

основа на договор. 

2. Възлага на Кмета на Община Попово да подготви проект на договор за управление 

на горските територии, собственост на Общината, който да бъде представен на 

следващата редовна сесия на Общински съвет гр. Попово за одобрение. 

3. До сключване на Договора за управление и влизане в сила на решението на 

Общински съвет гр. Попово за промяна структурата на администрацията, Звено 

„Управление, стопанисване и ползване на общински гори”  към общинска 

администрация гр. Попово продължава управлението на горските територии, 

собственост на Общината. 

Имате думата за въпроси по докладната записка.  

Тодор Тодоров – общински съветник  

 Първо искам да попитам юристите след като сега променяме наредбата можем ли 

преди да е изтекъл срока за обжалване на решението на ОбС да приемаме това решение 

толкова бързо, защото все пак сега променяме наредбата, направихме го предната точка. Не 

е ли необходимо технологичен срок от време да мине за да вземем това решение. Защото то 

ще бъде на база на промяна в наредбата.  

 Искам да попитам какво е ставало с горите на общината през този период през който 

те са били стопанисвани от това звено, какви са приходите, това е нещо, което е много 

важно, които е реализирала общината от тези гори, защото за да предприемаме сега някакво 

действие ние трябва да направим някакъв отчет. Може би този отчет ще ни доведе до 

решението да дадем горите да се стопанисват от професионалисти. Мен ме интересува 

наистина какви са приходите, не на последно място ме интересува и запазени ли са горите 

или вече са изсечени незаконосъобразно. Защото доколкото аз разбирам докато чета, ние не 

сме имали охрана на тези гори. Не знам осъществявана ли е охрана на горите на общината 

през това време когато това звено е стопанисвало горите. Това е много важно. Какво в 

момента даваме на Държавното ловно стопанство. Дали даваме това, което е било или то 

вече не е такова каквото е било преди няколко години. Това са основно въпросите ми. По 

принцип съм съгласен, аз смятам, че това е най-правилното решение горите да се 

стопанисват от държавната структура, защото там имат необходимите лица за охрана, 

необходимите специалисти и ще стопанисват горите по много по-професионален начин. 

Благодаря. 

Илиян Илиев – общинска администрация 

 Във връзка с поставените въпроси – с изменението на Закона за горите от 2011 г. и от 

2012 г. нашите общински гори се стопанисват и охраняват от Общинското звено. Да, охрана 

е осъществяване през целия този период и опазването мога да кажа, че е на прилично ниво. 

Посегателства навсякъде има, не само в общинските, а също така и в частните и в 

държавните има. В рамките на нормалното е. Като за видовите сечи от 2011 г. ние дефакто 

само през 2011 година имаме приходи, следващите 2012,  2013 и 2014 нямаме никакви 

приходи от горите. Причината е една, че нямаме ръководител на звеното. Законово без 

ръководител на звеното Общината не може да експлоатира гората. Дефакто самата гора не е 

само сеч на дървесина, а е комплекс от мерки.  

Георги Георгиев –  председател на ОбС Попово 

  Само един уточняващ въпрос – след като нямаме приходи, значи не е имало и сеч.  

Илиян Илиев – общинска администрация 

  Точно така. По изчисления годишното ни ползване е 7700 на година, значи за целия 

период за десетте години е 77 000 кубика, а ние до сега сме отсекли около 5 000 кубика през 

първата година само – 2011, значи сега като ги разхвърляме на следващите години по около 

11 000 кубика на година имаме право да сечем.  

Кристина Стефанова – общинска администрация 



  

 

  Искам да отговоря на въпроса на г-н Тодоров, като искам да посоча, че както знаем 

Наредбата за изменение и допълнение на Наредбата за управление на горските територии тя 

е публикувана на официалния сайт на Общината, което дава възможност за възражения в 14 

дневен срок по Закона за нормативните актове. До момента такива не са постъпили, поради 

което считам, че е законосъобразно да бъде прието и следващото решение. Няма пречка, 

сроковете за обжалване, които вие посочихте да доведат до отпадане на решението. 

Благодаря ви. 

Адв. Росица Денева – общински съветник 

  Аз съм в подкрепа на юрисконсулт Стефанова. Предишната точка приехме промяна в 

Наредбата. Сега предоставяме управлението на горските територии на ДЛС Черни лом, като 

това ще стане съгласно проект на договор за управление. Ще влезе Наредбата в сила и на 

следващата сесия д-р Веселинов – кмета на общината ще ни предложи проект за договор и 

ако го одобрим ще бъде предоставено управлението на горските територии.   

Инж. Милена Божанова – зам. кмет на Община Попово 

 Искам само да кажа, че изменението на Наредбата включва още една възможност за 

управление на общинските гори, която е дадена със Закон, така че аз лично и общинска 

администрация нямаме притеснения от обжалване. И съответно тази възможност, която е 

включена в наредбата след това намира отражение в следващото решение за управление на 

горските територии, така че аз също мисля че няма притеснение по отношение на 

законосъобразност.  

Полк. Трифон Трифонов – зам. кмет на Община Попово 

 Решенията на ОбС не може да се обжалват. Единствено Областния управител може 

да го върне поради незаконосъобразност. А тук юристите твърдят, че всичко е съобразно 

закона. Така, че никакви обжалвания не могат да станат.  

Тодор Тодоров – общински съветник 

 Извършвани ли са дейности по залесяване, защото те също са задължителни за 

поддържане на горските територии?  

Найден Иванов – общински съветник 

 След като разбрах, че 2012, 2013, 2014 години не е сечено това значи ли, че се 

завишава възможността да се сече повече кубици дървесина? И за колко време?  

Илиян Илиев – общинска администрация 

 Преди малко казах, но явно не сте ме разбрали. През 2011 година има отсечени 7000 

кубика плътна дървесина, както е по лесоустройствен проект. Не мога да ви кажа точна 

цифра, защото не съм подготвен. А следващите години до 2014 не е сечено. 

 Относно залесяванията и поддържането на гората мога да кажа следното, че община 

Попово се възползва от Мярка 223 по ОП за развитие на селските райони и тази година 

залесихме в Медовина 87 .600 дка с акация, също така в Ковачевец залесихме 40 дка отново 

акация, което мога да кажа, че е добро. Тази година, която не сме добили би било разумно 

да се разхвърля в следващите години на лесоустройващия проект. Той е за 10 години и има 

още 7 години. За 30 дка по лесоустройствен проект добива за 10 години е 77 000 кубика – по 

7700 на година, но така както сме изостанали с ползването на дървесина някъде около 11000 

кубика ще ни бъде ползването  на година.  

Георги Георгиев –  председател на ОбС Попово 

 Преминаваме към гласуване на точката от дневния ред. 

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО : 

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ЗА 

3. Валентин Стоянов Русчев    ЗА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 



  

 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ЗА 

 7. Ганка Радева Колева      ЗА 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ЗА 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ОТСЪСТВА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ЗА 

 15. Костадин Иванов Димитров    ОТСЪСТВА 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ОТСЪСТВА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ЗА 

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ЗА 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ОТСЪСТВА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ЗА 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ОТСЪСТВА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ЗА 

 

   ЗА    -  23 

   ПРОТИВ   -    0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    0 

 

 Решението се приема. 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 543    
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 181, ал. 7 във връзка с ал. 

1, т. 2 от Закона за горите, Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

1. Управлението на горските територии – собственост на Община Попово да се 

осъществява от Държавно ловно стопанство „Черни Лом‘‘  гр. Попово – 

териториално поделение на Североизточно държавно предприятие гр. Шумен, въз 

основа на договор. 

2. Възлага на Кмета на Община Попово да подготви проект на договор за управление 

на горските територии, собственост на Общината, който да бъде представен на 

следващата редовна сесия на Общински съвет гр. Попово за одобрение. 

3. До сключване на Договора за управление и влизане в сила на решението на 

Общински съвет гр. Попово за промяна структурата на администрацията, Звено 

„Управление, стопанисване и ползване на общински гори”  към общинска 

администрация гр. Попово продължава управлението на горските територии, 

собственост на Общината. 



  

 

 

Преминаваме към десета точка от Дневния ред 

10. Приемане на планови документи във връзка с изпълнение на задълженията по 

Закона за енергийната ефективност /ЗЕЕ/ и Закона за  енергията от възобновяеми 

източници /ЗЕВИ/.  

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на Община Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Здравеопазване, околна среда и 

социална политика” 

Д-р Ганка Колева  – общински съветник 

 С пет гласа ЗА подкрепяме предложението за решение. 

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Устройство и развитие на 

общината, градоустройство, архитектура и нормативна уредба” 

Адв. Росица Денева – общински съветник 

 Нашата комисия с пет гласа ЗА подкрепя проекта за решение. Наистина това е един 

специфичен закон за енергийна ефективност и закон за енергията от възобновяеми 

източници. И затова трябва да уточним, че политиката по енергийна ефективно се 

осъществява органите на държавната власт и органите на местното самоуправление чрез 

изготвяне на планове за енергийна ефективност и програми за тяхното изпълнение за 

определен програмен период. Планови програми по ал. 1 се разработват в съответствие с 

Национални стратегии по чл. 7. Средствата за изпълнение на плановете по ал. 1 се 

предвиждат в бюджетите на органите на държавната власт и органите на местното 

самоуправление. Кмета на общината разработва и внася за приемане от ОбС Общински 

дългосрочни и краткосрочни програми за насърчаване използването на енергията от  

възобновяеми  енергоизточници и биогорива в съответствие със съответните нормативни 

актове. Дългосрочни програми се разработват за срок от 10 години, а краткосрочни 

програми за срок от 3 години. В Общински схеми за подпомагане могат да участват само 

проекти свързани с мерките в общинските програми, като Кмета след това наше решение 

уведомява по подходящ начин обществеността за съдържанието на програмите по ал. 1 

включително чрез публикуването на интернет страницата на общината.  

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Зачитам ви проекта за решение: 

 

На основание  чл. 21, ал. 1,т. 12 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 11 от 

ЗЕЕ и  чл. 9, чл. 10, ал. 1 и ал. 2 от ЗЕВИ,,   Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

1. Приема  План за енергийна ефективност и програма за неговото изпълнение за периода 

2014-2020 г. на Община Попово, съгласно Приложение № 1; 

2. Приема Програмата за насърчаване използването на енергия от възобновяеми 

енергийни източници и биогорива за периода 2014-2020 г. на Община Попово, съгласно 

Приложение № 2; 

 

 Имате думата за въпроси по тази докладна записка Няма желаещи. Преминаваме към 

гласуване на точката от дневния ред. 

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ЗА : 



  

 

   ЗА    -  23 

   ПРОТИВ   -    0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    0 

 

 Решението се приема. 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 544   

 
На основание  чл. 21, ал. 1,т. 12 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 11 от 

ЗЕЕ и  чл. 9, чл. 10, ал. 1 и ал. 2 от ЗЕВИ,,   Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  

1. Приема  План за енергийна ефективност и програма за неговото изпълнение за периода 

2014-2020 г. на Община Попово, съгласно Приложение № 1; 

2. Приема Програмата за насърчаване използването на енергия от възобновяеми 

енергийни източници и биогорива за периода 2014-2020 г. на Община Попово, съгласно 

Приложение № 2; 

 

Преминаваме към единадесета точка от Дневния ред 

11. Кандидатстване на Община Попово с проектно предложение за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по Финансов механизъм на европейското 

икономическо пространство 2009-2014г. Програма BG04 „Енергийна ефективност и 

възобновяема енергия”, грантова схема BG04-02.03- „Мерки за повишаване на 

енергийната ефективност и използване на възобновяема енергия в общински и 

държавни сгради и локални отоплителни системи”  

Вносител: д-р Людмил Веселинов – кмет на Община Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общински финанси и бюджет, 

местни данъци и такси” 

Магдалена Радева – общински съветник 

  С три гласа ЗА комисията подкрепя предложението за решение. 

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Устройство и развитие на 

общината, градоустройство, архитектура и нормативна уредба” 

Адв. Росица Денева – общински съветник  

 Нашата комисия с четири гласа ЗА и един ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ  подкрепя проекта за 

решение.  

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

  Зачитам ви проекта за решение: 
 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 1, т. 4 и т. 8, във връзка с чл. 20 и чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 

от ЗМСМА, Общинският съвет 
 

РЕШИ 
  

1. Дава съгласие Община Попово да кандидатства  с проектно предложение 

„Повишаване на енергийната ефективност чрез използване на възобновяеми 

източници на енергия в общински детски заведения в гр. Попово.” по Програма 



  

 

BG04 „Енергийна ефективност и възобновяема енергия”, грантова схема BG04-02-03 

– “Мерки за повишаване на енергийната ефективност и използване на възобновяема 

енергия в общински и държавни сгради и локални отоплителни системи”, Мярка 2 

„Мерки за използване на възобновяеми източници”, и да поеме ангажимент за 

кандидатстване и последващо изпълнение на проекта за следните общински обекти:  

- ЦДГ 1 „Люляче”, ул. М. Николов 2, гр. Попово  

- ЦДГ 2 „Пролет”, ул. П. Планина 14, гр. Попово  

- ЦДГ 3 „Лястовичка”, ул. Каломенска 7, гр. Попово  

- ЦДГ 4 „Славейче”, ул. Тракия 49, гр. Попово  

- ЦДГ 5 „Слънце”, жк. Русаля, гр. Попово 

- ЦДГ 6 „Здравец”, ул. Гагарин 1, гр. Попово  

 

2. Общинския съвет Попово дава съгласие община Попово да кандидатства по програмата и 

мярката посочени в т.1 при възможност с партньор, като възлага на Кмета на община 

Попово  да  да изготви и подпише споразумение за сътрудничество с партньора. 

 Имате думата за въпроси по тази докладна записка Няма желаещи. Преминаваме към 

гласуване на точката от дневния ред. 

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ЗА  : 

   ЗА    -  23 

   ПРОТИВ   -    0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    0 

 

 Решението се приема. 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 545  
 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 1, т. 4 и т. 8, във връзка с чл. 20 и чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 

от ЗМСМА, Общинският съвет 
 

РЕШИ 
  

1. Дава съгласие Община Попово да кандидатства  с проектно предложение 

„Повишаване на енергийната ефективност чрез използване на възобновяеми 

източници на енергия в общински детски заведения в гр. Попово.” по Програма 

BG04 „Енергийна ефективност и възобновяема енергия”, грантова схема BG04-02-03 

– “Мерки за повишаване на енергийната ефективност и използване на възобновяема 

енергия в общински и държавни сгради и локални отоплителни системи”, Мярка 2 

„Мерки за използване на възобновяеми източници”, и да поеме ангажимент за 

кандидатстване и последващо изпълнение на проекта за следните общински обекти:  

- ЦДГ 1 „Люляче”, ул. М. Николов 2, гр. Попово  

- ЦДГ 2 „Пролет”, ул. П. Планина 14, гр. Попово  

- ЦДГ 3 „Лястовичка”, ул. Каломенска 7, гр. Попово  

- ЦДГ 4 „Славейче”, ул. Тракия 49, гр. Попово  

- ЦДГ 5 „Слънце”, жк. Русаля, гр. Попово 

- ЦДГ 6 „Здравец”, ул. Гагарин 1, гр. Попово  

 

2. Общинския съвет Попово дава съгласие община Попово да кандидатства по програмата и 

мярката посочени в т.1 при възможност с партньор, като възлага на Кмета на община 

Попово  да  да изготви и подпише споразумение за сътрудничество с партньора. 



  

 

 

Преминаваме към дванадесета точка от Дневния ред 

12. Създаването на местен фонд за финансово подпомагане на семейства, двойки и 

лица с репродуктивни проблеми на територията на Община Попово. 

Вносител: Никола Тошков – общински съветник  

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Здравеопазване, околна среда и 

социална политика” 

Д-р Ганка Колева – общински съветник 

  Нашата комисия обстойно разгледа докладната записка и по принцип общинските 

съветници подкрепят идеята за създаване на такъв фонд, но понеже липсваха на заседанието 

финансистите от Общината и във връзка с финансовата част от предложението членовете на 

комисията се въздържат от гласуване и фактически нашата комисия не излезе със 

становище по тази точка. 

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общинско имущество, 

общински предприятия, транспорт, обществен ред и граждански права” 

Иван Неделчев – общински съветник 

 Нашата комисия обстойно се запозна с материалите подготвени от г-н Тошков, 

проведе задълбочен разговор с него и в крайна сметка гласувахме с 5 гласа ЗА. Но не ни 

стана ясно, както и на първа комисия как ще стане тоя фонд,  кой ще го управлява, къде ще 

бъде регистриран, кой ще ги управлява парите и т. н. ? 

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Общински финанси и бюджет, 

местни данъци и такси” 

Магдалена Радева – общински съветник 

  С три гласа ЗА комисията подкрепя предложението за решение. Действително 

решенията не са много добре обмислени. Предложението за решение би могло да бъде 

дискусионно.  

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Устройство и развитие на 

общината, градоустройство, архитектура и нормативна уредба” 

Адв. Росица Денева – общински съветник  

 Сега, след като г-н Тошков е член на нашата комисия ние доста подробно 

разгледахме проекта за решение и по 1-ва и 2-ра точка. По принцип нашата комисия гласува 

с пет гласа ЗА в подкрепа на решението. Лично аз обаче зададох  въпроси на г-н Тошков и 

ако той се е справил със справка да ми каже как ще изпълним точка 2-ра, ако приемем това 

решение. Каква комисия временна или постоянна, и как е възможно общински съветници да 

изготвят правилника за финансово подпомагане или следва да бъде учредено едно 

сдружение с нестопанска цел, в което да бъдат включени общински съветници, и други хора 

от вън, които не са избрани за общински съветници, но които ще работят в подкрепа на този 

фонд.  

Георги Георгиев – председател на ОбС Попово 

 Давам думата за становище на председателя на ПК „Образование, култура, 

вероизповедания, младежта и спорта” 

Илиян Станчев – общински съветник 

 С пет гласа единодушно подкрепяме идеята за създаване на такъв фонд. 

Георги Георгиев  –  председател на ОбС Попово 

 Ще ви зачета предложението за решение и след това ще ви дам думата г-н Тошков 

 

 На основание чл. 21 т. 6 от ЗМСМА и чл. 5 т.1 от Правилник за организацията и 

дейността на ОбС, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общинският съвет  

РЕШИ 



  

 

1. Създава се местен фонд в проекта за бюджет 2015 на Община Попово в размер на 

15 000 лева за финансово подпомагане на семейства, двойки и лица с репродуктивни 

проблеми на територията на Община Попово. 

2. Създава се комисия за изготвянето на Правилник за финансово подпомагане на 

семейства, двойки и лица с репродуктивни проблеми на територията на Община 

Попово. 

 

  Господин Тошков, вие сте, ако имате допълнителни предложения заповядайте. 

Никола Тошков – общински съветник 

  По повод задачата, която ми беше зададена от адв. Денева проучих нещата. Първо 

искам да направя някои уточнения, в  основанията – би трябвало да се включи и чл. 49 ал. 1 

от ЗМСМА, също така и в решенията да се чете втора точка „избира се временна комисия” – 

не съм уточнил, че е временна комисията. Чл. 49 гласи, че постоянните и временни комисии 

имат за задача да проучват потребностите на населението в съответната област и да правят 

предложения за решаване на проблемите. Да подпомагат ОбС при решаване на въпроси 

внесени за обсъждане и решение”. Мисля, че с това чл. 49 отговаря на задачата зададена ми 

от г-жа Денева.  

Георги Георгиев  –  председател на ОбС Попово 

  Създава се местен фонд. По какъв начин този фонд действа. Означава ли, че той ще 

бъде регистриран по закона за юридическите лица с нестопанска цел.  

Никола Тошков – общински съветник 

  Това е в обекта на Правилника. След това ще се създаде правилник. Правилника ще 

определи как ще действа.  

Инж. Милена Божанова – зам. кмет на Община Попово 

  Вече като започна с първа точка – създава се местен фонд с проекта на бюджет 2015 

– използвам възможността да кажа така, че многократно го повтарям от миналата година, че 

съгласно Закона за публичните финанси публичното обсъждане на проекто бюджета трябва 

да се случи до 30 ноември на предходната година. Това се случи, но за жалост никой от не 

пожела да присъства. Първото място, на което бихме могли да обсъдим този въпрос е точно 

там. Пак казвам, съжалявам, че не присъствахте. И това може би е практика. Мисля, че 

бюджета е така един от най-важните документи за местна политика. Едно от определенията 

за бюджет включва и това. Без да знаем намеренията на г-н Тошков по предложение на зам. 

кмета по социалните въпроси бяхме предложили да се увеличи размера на еднократните 

помощи. Имахме си причина за това, като тези пари всъщност бихме могли да ги 

пренасочим за тази дейност. В момента след приемането на Закона за държавния бюджет и 

неговото обнародване в 20 дневен срок сме задължени да съставим вече окончателния 

проект за бюджет за приемане от общинския съвет. Аз бих могла да предложа тези средства 

да бъдат заложени като резерв в бюджета и след като се уточни какъв ще бъде тоя фонд да 

оставим малко време за проучване, да се разработи правилника и след това вече ще бъдат 

използвани конкретно за тази цел. Мисля, че по този начин е разумно от друга гледна точка, 

че ако останат като еднократна помощ няма да има конкретни правила или трябва да се 

разпишат допълнително такива, докато не знам тук дали би имало възможност този фонд да 

се допълва и от дарители и от външни физически и юридически лица. Затова така едно 

общо решение не виждам защо да не може да се приеме, което да се доизбистри във 

времето. Как ще се разходват средствата във фонда според мен ще стане ясно с Правилника.  

Навремето в общината имахме създаден един такъв фонд Култура, но в момента не мога да 

бъда конкретна. Така, че това е моето предложение, с което нали поемаме ангажимент 

общинска администрация, че в бюджета като резерв ще заложим тези 15000 лева до 

решаване на останалите въпроси.   

Адв. Росица Денева – общински съветник  

 Ако прилагаме ЗМСМА трябва да четем и разпоредбата на чл. 58 от нашия 

правилник, който гласи – „Временна комисия се образува по конкретен повод за проучване 



  

 

на отделни въпроси и за провеждане на анкети” , а изготвяне на правилник, на нормативен 

акт не може да стане с Временна комисия.  
Магдалена Радева – общински съветник 

 Тъй като г-н Тошков достатъчно се е ангажирал вече с тази докладна записка, проучил е 

опита на много общини, може ли той да се ангажира с внасянето на една докладна с конкретно 

предложение на  Правилник., а да не избираме комисия. Той да ни предложи правилник, който ние 

да обсъдим и да го гласуваме.  

Никола Тошков – общински съветник 
 Ако мога да отговоря- да! Въз основа на Правилниците на тези 40 общини.  

Венета Колева – общински съветник 

 Предложението, с което излиза колегата Тошков е добро. Но аз предлагам, ако се 

съгласите всички да се доуточнят тези нещо по-подробно от колегата за Правилници и в 

следваща сесия да си вземем решението, когато имаме повече яснота по този въпрос.  

Адв. Росица Денева – общински съветник  

 Г-н Председател и аз имам едно предложение, ако г-н Тошков се съгласи с мен, да 

създадем днес местния фонд по точка 1. А точка 2-ра да отпадне и на следващата сесия вие 

да внесете проект за правилник, а не от името на  Временна комисия. И към основанията да 

прибавим чл. 27 ал. 5. Това е моето предложение.   

Никола Тошков – общински съветник 

 Съгласен съм.  

Георги Георгиев  –  председател на ОбС Попово 

 Така. Други предложения по тази докладна има ли? Ще подложа на гласуване 

окончателното предложение за решение. Зачитам ви текста.  

 

На основание  чл. 21 ал. 1 т. 6  и чл. 27 ал. 5 от ЗМСМА и чл. 5 т. 1 от Правилник 

за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация,  Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  
1. Създава се местен фонд в проекта за бюджет 2015 година на Община Попово в размер на 

15 000 лева за финансово подпомагане на семейства, двойки и лица с репродуктивни проблеми 

на територията на Община Попово. 

 

 Преминаваме към гласуване на тази точка от дневния ред.  

 

Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО : 

 

1. Бехти Емурлов Бейтулов    ОТСЪСТВА 

 2. Бойко Радев Атанасов     ЗА 

3. Валентин Стоянов Русчев    ЗА 

 4. Венетка Иванова Колева    ЗА 

 5. Венета Русанова Мисирджиева   ЗА 

 6. Веселин Несторов Георгиев     ЗА 

 7. Ганка Радева Колева      ЗА 

 8. Георги Петров Георгиев    ЗА 

 9. Зехра Ибрямова Мустафова    ЗА 

 10. Иван Неделчев Неделчев     ЗА 

 11. Иван Стойков Райков     ЗА 

 12. Ивелина Костантинова Андреева    ОТСЪСТВА 

 13. Илиян Станчев Илиев     ЗА 

 14. Катя Петрова Грибнева      ЗА 



  

 

 15. Костадин Иванов Димитров    ОТСЪСТВА 

 16. Магдалена Аспарухова Радева    ЗА 

 17. Мариана Иванова Иванова     ЗА 

 18. Марям Алиосман Мутиш     ОТСЪСТВА 

 19. Мая Стефанова Димитрова    ЗА 

 20. Найден Иванов Иванов     ЗА 

 21. Никола Тошков Неделчев     ЗА 

 22. Николай Цонев Черкезов    ЗА 

 23. Нурхан Хюсеинов Нуриев    ЗА 

 24. Росица Денева Дончева    ЗА 

 25. Румен Стойчев Русев     ЗА 

 26. Стефан Пенчев Рачев     ОТСЪСТВА 

 27. Тодор Стефанов Тодоров     ЗА 

 28. Хасан Ахмет Хасан      ОТСЪСТВА 

 29. Христо Иванов Дюкенджиев    ЗА 

 

   ЗА    -  23 

   ПРОТИВ   -    0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    0 

 

 Решението се приема. 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 
 

РЕШЕНИЕ № 546     
 

На основание  чл. 21 ал. 1 т. 6  и чл. 27 ал. 5 от ЗМСМА и чл. 5 т. 1 от Правилник 

за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация,  Общинският съвет 

 

РЕШИ 
  
1. Създава се местен фонд в проекта за бюджет 2015 година на Община Попово в размер на 

15 000 лева за финансово подпомагане на семейства, двойки и лица с репродуктивни проблеми 

на територията на Община Попово. 

 

 

Преминаваме към тринадесета точка от Дневния ред 

13. Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

Преди да приключим работа по дневния ред предлагам да гласуваме още нещо. Тъй 

като имаме нов колега, а Стефан Иванов освободи зам. председателското място в ПК 

„Общински финанси и бюджет, местни данъци и такси” предлагам г-н Райков да заеме 

освободеното място в комисията . 

 

 

ГЛАСУВАМЕ ЗА:  

 

ЗА    -  22 

   ПРОТИВ   -    0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ -    0 

 

 Предложението се приема. 



  

 

Поради изчерпване на дневния ред закривам четиридесет и първото 
заседание на Общински съвет Попово. 

 

 Благодаря ви за участието ! 

 

 

 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ПОПОВО: 

     

 

 

    
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС ПОПОВО:   ................................................ 

 

                                           / ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ / 

 

 

 

  

    

   ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ:   ................................................... 

          / ВЕНЕТА МИСИРДЖИЕВА / 

 

 

 

    

   ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ:   ................................................... 

                         / ЗЕХРА  МУСТАФОВА / 

 

 
 

   ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ:   ................................................... 

                   / ХАСАН ХАСАН / 

 

 

 

 

 

 

 

Гл. специалист  „ОбС”: ................................................ 

                            / Н. ЗДРАВКОВА / 


